
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2023. március 28-án 16.00 
órakor megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa György út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Gyüre Károlyné, Gyüre Pál,  
Juhász Erzsébet, Kármán Katalin, 
Botka Sándor, Molnár István,  
Szabó Ákos, Simon László,  
Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző,  
 
Az ülésről távollétét nem jelezte Kele Róbert képviselő. 
 
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Salánki Zoltán a Nagykátai Rendőrkapitányság  

Kapitányságvezetője, 
Pál Erzsébet a Nagykáta Városi Napközi 
Otthonos Óvoda intézményvezetője, 
Káré Istvánné a Nagykáta Városi Bölcsőde 
intézményvezetője, 
Szegedi Tamara a Nagykátai Család-és 
Gyermekjóléti Központ intézményvezetője, 
Filipcsei Lászlóné a Kistérségi Gondozási 
Központ, Nagykáta intézményvezetője, 
Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és  
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője, 
Kun Szilárd a Városgazdálkodási Szervezet 
igazgatója, 
Gyenes Annamária az Ankor Invest Kft. 
ügyvezetője 
 

Dorner Gábor: Tisztelettel és szeretettel köszönt mindenkit Nagykáta Város 
Önkormányzata 2023. március 28-i testületi ülésén. Megállapítja, hogy a Képviselő-
testület 12 tagja közül 11 fő jelen van, tehát az ülés határozatképes. Napirend előtti 
felszólalást kért Szabó Ákos képviselő úr, megadja a szót. 
 
Szabó Ákos: 2019-ben a nagykátai választópolgárok az FKGP színeibe küldték be listáról 
a nagykátai képviselő-testületbe, amit megköszön a kátai szavazó polgároknak, illetve az 
FKGP-nek. A továbbiakban A Mi Hazánk színeiben kíván a képviselő testület tagja lenni, 
továbbá köszöni, hogy a legnagyobb parlamenti frakciók, különböző színeitől 
megkeresték, mind a Fidesztől, akár a DK-ig. Megtisztelő, bár az ő értékrendjével, az ő 
politikájuk kevésbé azonosul, így A Mi Hazánk színeiben kíván tovább politizálni. 
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Dorner Gábor: Köszöni a tájékoztatást. Az előterjesztéseket a hozzá kapcsolódó 
napirendekkel együtt mindenki megkapta. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi 
pontokhoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a napirendi pontokat elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
56/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

     történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester  

 
2./ Beszámoló Nagykáta Város Közbiztonsági helyzetéről 

    Előadó: Városi Rendőrkapitány 
 

3./ A gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és  
     gyermekjóléti alapellátások keretében biztosított szolgáltatások  
     intézményi térítési díjának megállapításáról szóló rendelet és a   
     bölcsődei térítési díjak megállapításáról szóló rendelet  
     felülvizsgálata 

    Előadó: polgármester  
 
4./ Nagykátai Gyógy-és Strandfürdő igénybevételéért fizetendő  
     szolgáltatási díjak felülvizsgálata 

Előadó: polgármester 
 
   5./ Az önkormányzat 2023. évi közbeszerzési tervének elfogadása 
    Előadó: polgármester 
 

6./ Javaslat általános felhasználású (intézményi) és közvilágítási célú  
     villamos energia és földgáz energia beszerzése tárgyú 
     közbeszerzési eljárások lefolytatására 

    Előadó: polgármester 
 

7./ Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda intézményvezetőjének  
     lemondása 
 Előadó polgármester 
 
8./ Egyebek 
8/1. 2023/2024. nevelési évben indítható óvodai csoportok           
       létszámának engedélyezése és az óvodai beiratkozás  
       időpontjának meghatározása 
 Előadó: polgármester 
8/2. Káta Hidro Kft. Felügyelő Bizottsági tag választása 
 Előadó: polgármester  

  8/3. Városgazdálkodási Szervezet 2023. évi II. negyedéves  
       munkatervének elfogadása 
 Előadó: polgármester 
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8/4. Sportcélú pályázati támogatásra pályázat kiírása 
    Előadó: polgármester 

8/5. Bérleti szerződés kötése a Jászberényi Szent Erzsébet Kórházzal  
       (házi gyermekorvosi rendelők biztosítására) 

    Előadó: polgármester 
   8/6. Feladatellátási szerződések módosítása házi gyermekorvosi  

       feladatok ellátására 
    Előadó: polgármester 

8/7. Ring Mérnöki Iroda Kft. kérelme hatályos településrendezési  
       eszközök módosítására 

    Előadó: polgármester 
8/8. 2023. évi igazgatási szünet elrendelése 
 Előadó: polgármester 
8/9. Intézményvezető illetményének jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 
8/10. Tápióbicske Község Önkormányzata tulajdonosi hozzájárulás  
         iránti kérelme 
 Előadó: polgármester 
8/11. Intézményi átszervezés véleményezése (Mátray Gábor  
         Általános Iskola; Nagykátai Járási EGYMI) 
 Előadó: polgármester 
8/12. Kucza Péter felajánlása Mátray Gábor gyűjteményének  
         megvásárlása 
 Előadó: polgármester 
8/13. Nagykáta 1008 hrsz-ú kivett közterület elnevezése 
 Előadó: polgármester 
8/14. Molnár István törlési kérelme 

    Előadó: polgármester 
 
 
1./Napirendi pont 
Tájékoztatás lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A tájékoztatót mindenki megkapta. A tájékoztatót szeretné kiegészíteni a 
következőkkel: Szabó Ákos képviselő úrtól érkezett egy javaslat kitüntetésekre 
vonatkozóan: „Díszpolgári címre kívánom előterjeszteni Fodor Lászlót, a Meteor Kempo 
Sport Egyesület vezetőjét, a fiatalok és sportszeretők nevelésében és képzésében elért 
sikereiért, illetve városunk hírnevének öregbítéséért, amelyet az egyesületen keresztül elért 
eredményeken keresztül tett Ő és tanítványai.  Pro Urbe díjra jelölök két személyt, a 
MKSE versenyzőit: Turbucz Gábort és Ifj. Guth Krisztiánt. Gábor 2007-ben jutott ki az 
első vb-re, ami Belgiumban volt. Itt a full-contact versenyszámban világbajnok lett. Ezt 
megelőzően több országos bajnoki címmel is rendelkezett már, sőt több küzdősport gála 
bajnoki címet is birtokolt már. Majd néhány év kihagyás után már seniorként tért vissza és 
a portugáliai Vb-n ismét arany érmet akasztottak a nyakába pusztakezes viadal 
versenyszámban. 2022-ben, az alábbi eredményei voltak: Wac All Style Kempo 
Világbajnokság Portugália: 1 Arany, 2 Bronz; Emlékverseny nyílt kempo 
Európabajnokság: 2 Arany, 2 Ezüst; Zen Bu Kan Kempo Magyar Bajnokság: 1 Arany, 1 
Bronz; Csomád Kupa nemzetközi részvételű kempo bajnokság: 1 Arany; Jász Viadal nyílt 
sport jitsu bajnokság: 1 Arany; Eger Kupa nemzetközi kempo bajnokság: 1 Arany; 
UWSKF Kempo Világbajnokság: 3 Arany,  1 ezüst. Ezzel megszerezve pályafutása 9. 
világbajnoki arányát. Ifj. Guth Krisztián 7 évesen kezdte az edzéseit a nagykátai dojóban. 
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Egy év elteltével már indult versenyeken. Sorba hozta el az OB címeket és a különféle 
gyerek kupákon szintén eredményes volt. Főleg a küzdelmi és a földharc 
versenyszámokban remekelt. Majd következtek a világkupák, ahol szintén a dobogó 
legfelső fokára állhatott ezekben a versenyszámokban. Ezzel Krisztián jó példával jár elő a 
fiatalok szellemi és fizikai fejlesztésében. Tisztelettel: Szabó Ákos.” Kéri képviselőtársait, 
hogy április 15-ig terjesszék be, ha van javaslatuk díszpolgári, vagy pro urbe díjra. A 
javaslatokat az április 25-ei képviselő-testületi ülésen tárgyalják. A díjak átadására 
javasolja, hogy az augusztus 20-i városi ünnepségen kerüljön sor. Várja a kérdéseket, 
észrevételeket a tájékoztatóhoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./Napirendi pont 
Beszámoló Nagykáta Város Közbiztonsági helyzetéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Köszönti körükben Salánki Zoltán r. alezredest, Kapitányságvezető urat. 
A törvény előírása alapján kapitány úr elkészítette önkormányzati beszámolóját a 
Nagykátai Rendőrkapitányság 2022. évi szakmai tevékenységéről és Nagykáta város 
közbiztonsági helyzetéről, melyet minden képviselőnek kiküldtek. Tegnap a bizottsági 
ülésen részletesen tárgyalták a napirendi pontot. Kérdezi Kapitányságvezető urat, hogy a 
kiküldött beszámolóhoz szóbeli kiegészítést kíván-e tenni?  
 
Salánki Zoltán: A tegnapi ülésen ő is részt vett. Köszöni az ott feltett kérdéseket. 
Igazándiból kiegészíteni nem szeretné a beszámolót, egyetlen egy dolgot szeretne 
elmondani, de ez már inkább jövőbe mutató. Botka képviselő úrék keresték meg pár héttel 
ezelőtt, akkor felmerült egy kérdés vagy kérés, hogy van-e arra lehetőség, hogy 
kifejezetten Nagykáta településre rendőri egységet lehet-e vezényelni? A mai napon kapott 
egy tájékoztatást, hogy van erre lehetőség, gyakorlatilag az önkormányzatnak kell kötni 
egy megállapodást a vármegyei rendőr-főkapitánysággal és ha bizonyos anyagi keretet 
nyújt az önkormányzat, amelynek fejében kifejezetten erre a településre úgy hívják, hogy 
szabadidős járőrpár, amit a hatóság, nevezetesen a Nagykátai Rendőrkapitányság biztosít. 
Ennek további részleteit meg fogja tudni, ez csak egy előzetes tájékoztatás volt, megígérte, 
hogy erről készít egy írásos anyagot és azt el fogja juttatni a képviselő-testületnek.  
 
Dorner Gábor: Bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: Összevont bizottsági ülésen mind a négy bizottság határozatképes volt. 
Tárgyalták a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadásra javasolják a szakmai 
tevékenységről szóló beszámolót, valamint a jó szakmai együttműködésre tekintettel 
javasolják a sportcsarnok konditermének térítésmentes igénybevételének lehetőségét, 
illetve a 300.000 forint támogatást. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Csak kiegészítené, köszöni szépen kapitány úr, hogy megelőzte, ő is 
felhozta volna ezt a látogatást. Ez a múlt hét előtti pénteken volt egyébként, nem párhéttel 
ezelőtt. Többek között áttekintették kapitány úrral a szokásos éves áttekintő 
(hangfelvételről nem érthető) is és valóban felvetődött ez a kérdés, hogy sok nagykátai 
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igénye fokozottabb rendőri jelenlétnek az elérése vagy a lehetősége és kapitány úr 
megígérte utána néz ennek, hogy lehetne ezt megvalósítani. Gyorsan megtette ezt a lépést 
és örül, hogy pozitív volt a válasz rá és akkor ugye, hogy pontosítsák az a lehetőség rá, 
hogy plusz embert nem tudnak beállítani a rendszerbe, de a meglévő kollégákkal szabad 
idejükben, túlóra keretében vagy plusz óra keretében tudja ezt a jelenlétet biztosítani. 
 
Salánki Zoltán: Igen. Ez gyakorlatilag plusz egység, tehát egy szolgálat szervezésről szól 
ez a történet. Itt a területen legalább kettő páros mindenféleképpen működik, akik 
kifejezetten a küldésekre vannak beállítva, emellett dolgoznak még a KMB-seik, illetve 
egyéb szolgálati ágak és emellé plusz, csak kifejezetten erre a településre… 
 
Botka Sándor: Bizonyos időszakába a napnak. 
 
Salánki Zoltán: Főleg a frekventált időszakra, az esti időszakra. Minimum 4 óra 
időintervallumban.  
 
Botka Sándor: Erről beszéltek pontosan. Csak ezzel pontosítják ezt a dolgot, tehát 
nagyjából arról szól, hogy itt a városközpontban főleg, persze értelemszerűen, ha máshol 
van valami, akkor ott is gyakorlatilag egy járőrszerűen lennének jelen a rendőrök, hogy 
látni lehessen konkrétan a dohányboltok környékén, meg hát a problémásabb helyeken.  
Tehát innen az ötlet és azt kérik, hogy ezt a kérdést dolgozzák ki, beszéljenek erről, nézzék 
át a lehetőségeket arra, hogy mit lehet ebből kihozni, meddig tudja az önkormányzat ezt 
segíteni, milyen mértékben és akkor nyilvánvalóan ez, azért mindenkinek egyfajta előlépés 
lehet a saját munkája tekintetében. 
 
Salánki Zoltán: Egyébként ez működik Pest megyében, több helyen is, ez tényleg annyit 
jelent, hogy az önkormányzat kitalálja, hogy körülbelül mekkora összeget szán erre, ezt az 
összeget felajánlja és gyakorlatilag ők ezt lerendőrködik.  
 
Botka Sándor: Így van, leegyszerűsítve igen erről van szó.  
 
Salánki Zoltán: Körülbelül ennyi. Megmondják mindig a megyének, ezt ők tartják 
nyilván, hogy menyit fogyasztottak ebből a keretösszegből. Ez egy ilyen együttműködés az 
önkormányzatok és a megye között. 
 
Dorner Gábor: Ezzel kapcsolatban azt szeretné kérdezni, bár a részletes kidolgozásból 
biztos ki fog derülni, hogy ez gyalogos járőröket jelent vagy esetleg autót is kapnak hozzá?  
 
Salánki Zoltán: Ez mindenféleképpen autós, mert gyalogosan nagyon kicsike az a terület, 
amit be lehet járni, mindenféleképpen autós. Az, hogy Nagykáta egész területét bejárják, ez 
nemcsak itt a Dózsa György utat jelenti, hanem egész nagykátai területet. Tényleg ez nekik 
is jó, egy plusz pár erre a településre, az nekik is nagy segítség. Inkább itt az eddigi 
probléma, amiért nincs, az pont az, hogy nincsen rá keret a rendőrségnek. Náluk is, mint 
mindenhol leszűkítették a túlóra keretüket, ezért nagyon jók ezek a kezdeményezések, 
hogyha van az önkormányzatnak erre kerete, akkor ezt nagyon szívesen veszik. A kollégái 
szeretnek egyébként túlórázni, mert akkor abból a tevékenységből tudják keresni majd a 
plusz pénzüket, amit egyébként is csinálnak. Ezzel nincsen gond, inkább azzal van, ha nem 
tudnak dolgozni. 
 
Dorner Gábor: Egyéb kérdés a beszámolóval kapcsolatban? 
 



6 
 

Karsainé Magyar Ildikó: Tegnap kapitány úrnak az volt a kérése a bizottsági ülésen, 
hogy köszönettel fogadja az anyagi támogatást, de amennyiben lehetséges úgy szeretné, 
hogy tárgyi eszközre vonatkozzon. 
 
Salánki Zoltán: Ha a határozatban az szerepelne, hogy pénz vagy tárgyi eszköz, innentől 
kezdve minden évben az elszámoláskor futott felesleges körök megoldódnának, mert nekik 
az sokkal egyszerűbb, ha megveszik maguknak azt, ami kell és az önkormányzat kap egy 
számlát erről a dologról. Önök el tudják számolni, ők megkapták és nincs belevíve a 
megye. A tavalyi adományt nagyon szépen köszönik. Vettek belőle egy laptopot, illetve a 
teljes nagykátai kapitányságon kicserélték az összes régi fajta izzót ledesre. Ezzel 
gyakorlatilag a villanyáram fogyasztásuk a világításra az egy negyedére csökkent. Olyan 
jelentős volt ez a felajánlás. Köszönik. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a beszámolót 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
57/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Nagykátai 
Rendőrkapitányság 2022. évi szakmai tevékenységéről és Nagykáta város közbiztonsági 
helyzetéről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a támogatással kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
58/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Rendőrkapitányság 
részére a kiváló együttműködésre tekintettel az alábbi támogatást nyújtja:  
Az állomány tagjai részére térítésmentesen biztosítja a Sportcsarnok konditermének 
igénybevételének lehetőségét a Sportcsarnok vezetőjével előre egyeztetett délelőtti 
időpontokban. 
300.000.- Forint anyagi támogatást biztosít Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről szóló 1/2023. (III.1.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 3.10 pontjában 
jóváhagyott előirányzat terhére.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
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Dorner Gábor: Szeretné megköszönni Nagykáta Város Önkormányzata nevében a 
Nagykátai Rendőrkapitányság összes munkatársának Nagykátáért és a Nagykátai Járásért 
végzett tevékenységét és kívánja, hogy a beszámolóban 2023-ra kitűzött feladatokat, 
célokat sikerüljön megvalósítani. 
 
(Salánki Zoltán a Nagykátai Rendőrkapitányság Kapitányságvezetője távozik az 
ülésteremből.) 
 
3./Napirendi pont 
A gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és gyermekjóléti alapellátások 
keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 
rendelet és a bölcsődei térítési díjak megállapításáról szóló rendelet felülvizsgálata (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az óvodában és a Tankerület által fenntartott nevelési-oktatási 
intézményekben a gyermekétkeztetést vásárolt szolgáltatás útján biztosítja az 
önkormányzat, melyet 2023. januárjában felülvizsgált, így jelenleg annak módosítása 
nem indokolt. A bölcsődében a nyitáskor, 2020-ban megállapított díjak vannak még 
érvényben, melynek módosítása szükséges. Az étkezési térítési díj és az időszakos 
gyermekfelügyelet díja az általános forgalmi adót nem tartalmazza. A gondozás 
intézményi térítési díja mentes az általános forgalmi adó alól. A családsegítésért ellátási 
díjat a továbbiakban sem kell fizetni. A Kistérségi Gondozási Központ, Nagykáta 
intézmény fenntartói jogát 2022. január elsejétől vette át az önkormányzat, akkor a 
korábbi fenntartó Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás által meghatározott árak 
kerültek megállapításra, a Társulásnál 2020-ban került utoljára megállapításra a díj. Az 
elmúlt időszakban jogszabály alapján nem volt lehetőségük díjemelésre, ezért most 
indokolt a térítési díjak emelése. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok tárgyalták az előterjesztést és elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és 
gyermekjóléti alapellátások keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának 
megállapításáról szóló 10/2020. (VIII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendelet megalkotásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodással az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
2/2023. (III.29.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 2/2023. (III.29.) 
önkormányzati rendeletét a gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és 
gyermekjóléti alapellátások keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának 
megállapításáról szóló 10/2020. (VIII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely az 
eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Dorner Gábor: Kéri, aki a bölcsődei térítési díjak megállapításáról szóló 8/2020. (VII.29.)  
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet megalkotásával egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodással az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
3/2023. (III.29.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 3/2023. (III.29.) 
önkormányzati rendeletét a bölcsődei térítési díjak megállapításáról szóló 8/2020. (VII.29.)  
önkormányzati rendelet módosításáról, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
4./ Napirendi pont 
Nagykátai Gyógy- és Strandfürdő igénybevételéért fizetendő szolgáltatási díjak 
felülvizsgálata (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője kérelemmel fordult a Képviselő-testülethez a Gyógy-és Strandfürdő 
díjtételeinek emelése ügyében. Kérelmében leírta, hogy az előző évekből vett adatokkal 
világossá vált, hogy az eddigi formában a strand nem üzemeltethető. A nyár elejei 
veszteséget már nem lehet a többi hónap nyereségével finanszírozni. A veszteség 
optimalizálására van szükség. A strand üzemeltetése napi 400.000 Ft-ba kerül. Ezért a 
strand nem május elsején nyitna, hanem csak június 15-én. Az üzemeltetési költségek 
jelentős emelkedése miatt áremelés vált szükségessé. Az ügyvezető levele az 
előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. A nagykátai gyógyfürdő igénybevételéről 
szóló 6/2002. (III.26.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése és a fürdő 
nyitvatartási idejének és szolgáltatási díjainak képviselő-testületi határozattal történő 
megállapítása indokolt. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok tárgyalták az előterjesztést és elfogadásra javasolják, azzal a 
módosítással, hogy május 27-ei nyitást javasolnak. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Igazgató úr, ha jól tudja ez az ötlet nem új keletű, hogy később nyisson a 
strand ugye? Évekkel ezelőtt is voltak már rá…? 
 
Balla Mihály: Nem tudja, az ő ügyvezetése alatt nem volt. 
 
Botka Sándor: Nem. Tehát rossz az információja? 
 
Balla Mihály: Nem volt kérelem beadva ezzel kapcsolatban. 
 
Botka Sándor: Nem. Oké, csak kérdezte. Véletlen nem is a tanácsnok úron bukott el az 
Ön kérelme ezzel kapcsolatban, ugye az elmúlt években? 
 
Balla Mihály: Ő nem tud ilyenről. 
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Botka Sándor: Nem tud ilyenről, jó, oké csak megkérdezte, semmi probléma ezzel. Igaz-e 
az, hogy bár ugye zárva lesz a strand rész, a fürdő rész felől megközelíthető a strand és 
használható is és fel lesznek töltve a medencék? 
 
Balla Mihály: Nem igaz. 
 
Botka Sándor: Nem lesznek feltöltve a medencék? 
 
Balla Mihály: Nem. 
 
Botka Sándor: Hát akkor… 
 
Balla Mihály: Fel lesznek töltve, mert fel kell, bocsánat, egy medence lesz feltöltve a 
pillangó medence. 
 
Botka Sándor: És akkor, az használható a fürdő vendégeinek is? 
 
Balla Mihály: Igen. 
 
Botka Sándor: Nyilván magasabb belépő áron, mint hogyha a strandra váltanának jegyet. 
 
Balla Mihály: Nem.  
 
Botka Sándor: Nem? 
 
Balla Mihály: Ja, bocsánat a strand áraknál magasabb a fürdő belépő. 
 
Botka Sándor: A fürdőnek úgy tudja magasabbak az árai, mint a strandnak. 
 
Balla Mihály: Bocsánat, igen. 
 
Botka Sándor: Tehát, gyakorlatilag mégis használható a strand már május 27-én? 
 
Balla Mihály: Nem igaz. Az, hogy egy medencét lehet használni, az nem jelenti azt, hogy 
az egész strand területét lehet használni. 
 
Botka Sándor: Kevesebbet lehet használni, akkor a fürdő árakon, tehát magasabb árakon, 
ha jól értelmezi. Mert ha valaki megfizeti a fürdőnek a magasabb árait ugye, akkor 
használhatja azt az egy medencét kint. 
 
Balla Mihály: Igen. 
 
Botka Sándor: Köszöni, nincs több kérdése. 
 
Balla Mihály: De ez eddig is így volt, eddig is használhatták, fel van töltve. 
 
Botka Sándor: Csak ugye, eddig május elsején kinyitott és egy olcsóbb áron tudták a 
Nagykátaiak használni azt, amit most majd csak magasabb áron tudnak használni. Köszöni 
szépen. 
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Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a Nagykátai 
gyógyfürdő igénybevételéről szóló önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről 
szóló rendelet megalkotásával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
4/2023. (III.29.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete megalkotta a 4/2023. (III.29) 
önkormányzati rendeletét a Nagykátai gyógyfürdő igénybevételéről szóló önkormányzati 
rendelet hatályon kívül helyezéséről, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a második határozati javaslatot. Nagykáta Város Önkormányzata 
képviselő-testülete a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. által 
üzemeltetett Nagykátai Gyógy- és Strandfürdő nyitva-tartását az alábbiak szerint állapítja 
meg: 
A bizottságok módosító javaslata alapján: május 27-től augusztus 31-ig naponta 6.00 órától 
19.00 óráig. A nyitvatartási időn belül 6.00 és 8.00 óra között a strandfürdőt csak úszás 
céljából lehet igénybe venni. Úszás céljából a strandfürdőt igénybe lehet venni 
nyitvatartási időben 6.00 óra és 8.00 óra között és 18.00 és 19.00 óra között éves 
úszóbérlettel vagy 10 belépésre jogosító úszó füzetjeggyel. A strandfürdőt 8.30 óra és 
19.00 óra között napijeggyel, tíz belépésre jogosító füzetjeggyel, teljes szezonra szóló 
bérlettel, családi napijegy mellé váltható+gyermekjeggyel és Fürdőház egész napos belépő 
különbözeti jeggyel lehet igénybe venni. Pénztár nyitva-tartása: naponta 8.30 órától 18.00 
óráig. Kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
59/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb 
Szolgáltató Nonprofit Kft. által üzemeltetett Nagykátai Gyógy- és Strandfürdő nyitva 
tartását az alábbiak szerint állapítja meg: 
Évente május 27-től augusztus 31-ig naponta 6.00 órától 19.00 óráig. 
A nyitvatartási időn belül 6.00 és 8.00 óra között a strandfürdőt csak úszás céljából lehet 
igénybe venni. 
Úszás céljából a strandfürdőt igénybe lehet venni nyitvatartási időben 6.00 óra és 8.00 óra 
között és 18.00 és 19.00 óra között éves úszóbérlettel vagy 10 belépésre jogosító úszó 
füzetjeggyel. 
A strandfürdőt 8.30 óra és 19.00 óra között napijeggyel, tíz belépésre jogosító füzetjeggyel, 
teljes szezonra szóló bérlettel, családi napijegy mellé váltható + gyermekjeggyel és 
Fürdőház egész napos belépő különbözeti jeggyel lehet igénybe venni. 
 
Pénztár nyitva tartása: naponta 8.30 órától 18.00 óráig. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a Nagykátai Gyógy- és Strandfürdő belépőjegyeinek és 
szolgáltatásainak árainak módosításával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
60/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykátai Gyógy- és Strandfürdő 
belépőjegyeit és szolgáltatásainak árait 2023. május 27-től az alábbiak szerint állapítja 
meg: 
 
A Strandfürdő 0-3 éves korig ingyenesen látogatható! 
 
Felnőtt belépő díjak 
  

Sor- 
szám Jegytípus Ár 

 Teljes ár Nagykátaiaknak 

1. Egyszeri belépésre jogosító felnőtt 
napijegy 2.500.-Ft 2.200.-Ft 

2. Egyszeri belépésre jogosító felnőtt 
napijegy 16 órától 1.600.-Ft 1.300.-Ft 

3. Tíz belépésre jogosító felnőtt 
füzetjegy 21.000.-Ft 15.500.-Ft 

4. Tíz belépésre jogosító úszó füzetjegy 
(6-8 óra között és zárás előtt 1 órával) 16.900.-Ft 10.400.-Ft 

5. 
Éves úszóbérlet (teljes szezonra) csak 
úszómedence használatára 
(6-8 óra között és zárás előtt 1 órával) 

25.000.-Ft 25.000.-Ft 

6. Éves bérlet teljes szezonra (8 órától 
jogosít belépésre) 41.500.-Ft 41.500.-Ft 

7. Családi napijegy (2 felnőtt+1 
gyermek 18 éves korig) 6.000.-Ft 4.700.-Ft 

8. Családi napijegy mellé váltható + 
gyermek jegy 800.-Ft 800.-Ft 

9. 
Fürdőház egész napos belépő 
különbözeti jegy, (Fürdőházban 
váltható) 

1.000.-Ft 1.000.-Ft 
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Gyermek, diák és nyugdíjas belépő díjak 
 

Sor- 
szám Jegytípus Ár 

Teljes ár Nagykátaiaknak

1. 

Egyszeri belépésre jogosító 
gyermek, diák  (nappali tagozatos 
diák-igazolvánnyal rendelkező) és 
nyugdíjas napijegy 

2.000.-Ft 1.600.-Ft 

2. 

Egyszeri belépésre jogosító 
gyermek, diák (nappali tagozatos 
diák-igazolvánnyal rendelkező) és 
nyugdíjas napijegy 16 órától 

1.400.-Ft 1.200.-Ft 

3. 

Tíz belépésre jogosító gyermek, 
diák (nappali tagozatos 
diákigazolvánnyal rendelkező) és 
nyugdíjas füzetjegy 

16.500.-Ft 13.000.-Ft 

4. 

Tíz belépésre jogosító gyermek, 
diák (nappali tagozatos 
diákigazolvánnyal rendelkező) és 
nyugdíjas úszó füzetjegy (6-8 óra 
között és zárás előtt 1 órával) 

14.000.-Ft 7.800.-Ft 

5. 

Éves gyermek, diák (nappali 
tagozatos diákigazolvánnyal 
rendelkező) és nyugdíjas úszóbérlet 
(teljes szezonra) csak úszómedence 
használatára (6-8 óra között és 
zárás előtt 1 órával) 

23.500.-Ft 23.500.-Ft 

6. 

Éves gyermek, diák (nappali 
tagozatos diákigazolvánnyal 
rendelkező) és nyugdíjas bérlet 
teljes szezonra 8 órától jogosít 
belépésre 

32.500.-Ft 32.500.-Ft 

 
Szolgáltatások 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sor- 
szám Jegytípus Ár 

   

1. Parkolás személyautóval  
egész nap 

500.-Ft 

2. Parkolás személyautóval  
16 óra után 

300.-Ft 

3. Parkolás mikrobusz 1.000.-Ft 
4. Parkolás autóbusz 2.000.-Ft 
5. Napozóágy 1.000.-Ft 
6. Napozóágy 14 óra után 500.-Ft 
7. Szekrény használati díj 400.-Ft 
8. Értékmegőrzés 500.-Ft 
9. Hangosbemondó 500.-Ft 



13 
 

Spórolj.eu kuponokat csak a Fürdőházban tudjuk elfogadni! 
Nagykátaiaknak a kedvezmény igénybevételéhez lakcímkártya bemutatása 
szükséges. 
 
SZÉP kártya elfogadóhely! 
Áraink az Áfát tartalmazzák 
 
Csoportos kedvezmény: 10 fő felett 10 % a belépőjegy árából   
Esti rendezvény alkalmával belépőjegy ára 2 500.- Forint/fő  
Nyári úszótanfolyam díja: 500 forint/fő/nap 
 
Jelen határozat elfogadásával egyidejűleg hatályát veszti a 174/2022. (VI.28.) számú 
képviselő-testületi határozattal elfogadott Nagykátai Gyógy-és Strandfürdő belépőjegyeit 
és egyéb szolgáltatásait megállapító határozat. 
 
Határidő: 2023. május 27. 
Felelős: polgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
 
5./Napirendi pont 
Az önkormányzat 2023. évi közbeszerzési tervének elfogadása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A közbeszerzésekről szóló törvény szerint a költségvetési év elején, 
legkésőbb március 31. napjáig éves összesített közbeszerzési tervet kell készíteniük az 
adott évre tervezett közbeszerzésekről. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a közbeszerzési tervet. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés észrevétel nincs kéri, aki a 2023. évi közbeszerzési tervet elfogadja kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



61/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése alapján a 2023. évi 
közbeszerzési eljárásairól az alábbi tervet fogadja el: 

Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi közbeszerzési terve 
 

  A közbeszerzés tárgya és 
mennyisége   CPV kód Irányadó 

eljárásrend 
  Tervezett 

eljárási típus 

 Időbeli ütemezés Sor kerül-e vagy sor 
került-e az adott 
közbeszerzéssel 
összefüggésben 

előzetes  
tájékoztató 

közzétételére? 

 az eljárás 
megindításának, 

illetve a közbeszerzés 
megvalósításának 

tervezett időpontja 

 szerződés 
teljesítésének 

várható  
időpontja vagy a 

szerződés 
időtartama 

I. Árubeszerzés 

Villamosenergia beszerzése 09310000-5 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023.II. negyedév 2 év 
nem 

Gázenergia beszerzése 09123000-7 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. II. negyedév 2 év 
nem 

Orvosi eszközök beszerzése a 
Nagykátai Szakrendelő részére 

33000000-0 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. III. negyedév határozott idő, 2023. 
december 15. nem 

Röntgengép beszerzése a 
Nagykátai Szakrendelő részére 

33000000-0 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. II. negyedév határozott idő, 2023. 
11. 30-ig nem 

Informatikai eszközök 
beszerzése I. a Nagykátai 
Szakrendelő részére 

30200000-1 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. II. negyedév határozott idő, 2023- 
december 15-ig nem 
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Informatikai eszközök 
beszerzése II. a Nagykátai 
Szakrendelő részére 

30200000-1 uniós, nyílt Kbt. II. rész XV. 
fejezet szerinti 
eljárás 

2023. III. negyedév határozott idő, 2023- 
december 15-ig nem 

Bútorok beszerzése a 
Nagykátai Szakrendelő részére 

39130000-2 nemzeti, nyílt Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 112. § 

2023. III.-IV. negyedév határozott idő, 2023- 
december 15-ig nem 

II. Építési beruházás 

Útfelújítási munka 45233162-2 Nemzeti Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 115. § 

2023. II. negyedév határozott idő  
nem 

Kápolna felújítás és ravatalozó 
építése a temetőben (2 részben) 

45233162-2 Nemzeti Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 115. § 

2023. II. negyedév 2023. december 31-ig 
nem 

Idősotthon építése 45233162-2 Nemzeti Kbt. III. rész 
szerinti eljárás, 
Kbt. 112. § 

2023. III. negyedév 2024. december 31-
ig, hosszabbítási 
kérelem 

nem 

III. Szolgáltatás megrendelés 

       
 
Határidő: honlapon való közzétételre azonnal; 2023. december 31. 
Felelős: jegyző 
 
 
 
 
 
 



6./Napirendi pont 
Javaslat általános felhasználású (intézményi) és közvilágítási célú villamos energia és 
földgáz energia beszerzése tárgyú közbeszerzési eljárások lefolytatására (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata és a Nagykátai Polgármesteri Hivatal, 
mint szerződő által vételezett fogyasztási helyekre vonatkozóan a villamos energia 
szerződés 2023. december 31-én lejár, a gáz szerződés pedig 2023. október elsejével. 
Jelenleg kedvezőbbek a világpiaci árak, ezért javasolja, hogy most indítsanak el 
beszerzéseket és csatlakozzanak a Sourcing Hungary Kft., mint független energia 
beszerzési szakértő és közbeszerzési tanácsadó, és a Sourcing Hungary Kft. által 
szervezett Magyar Energia Beszerzési Közösség keretében közös energia-beszerzési 
feladatokat koordináló Gesztor által szervezett csoportos villamos energia és földgáz 
energia beszerzési közösséghez, ami a csatlakozó tagok számára kedvezőbb pozíciókat 
képes elérni, mint a szervezetek önállóan. A jelenlegi információk alapján javasolja, hogy 
euro-s alapú beszerzéshez csatlakozzanak a Sourcing Hungary Kft. által szervezett a 
Magyar Energia Beszerzési Közösség (MEBEK) keretében lebonyolítandó csoportos 
közbeszerzéshez és az időszakra vonatkozóan pedig döntsön a képviselő-testület. A 
Sourcing Hungary Szolgáltató Kft. fix díjas beszerzésre vonatkozó ajánlatot tett a 
közbeszerzési eljárás lebonyolítására a villamos energiára és a gázenergiára is 900.000 
Ft+Áfa/energiaév összegben. A megbízási díj több évre szóló közbeszerzés esetén évente 
kerül kiszámlázásra. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: Tárgyalták a napirendi pontot, támogatják az euró alapú beszerzést 2 évre, 
illetve javasolják 140 Ft+Áfa/kWh értékben maximálni a villamos energia beszerzés 
fedezetét, illetve 500 forint+Áfa/m3 értékben a gáz beszerzés fedezetét. Javasolják az ez 
évben lejáró szerződések időpontjától 2 évre szóló szerződés megkötését. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Nem volt teljesen világos ennek a cégnek a szerepe ebben a dologban. 
Tehát nem ő szolgáltatja az energiát, ő csak eljár a közbeszerzésben? 
 
Dorner Gábor: Igen. 
 
Botka Sándor: És majd valaki jelentkezik rá? 
 
Dorner Gábor: Így van, illetve összefogja ezt a több, mint 60 önkormányzatot. 
 
Botka Sándor: Nem ez a lényege a kérdésének hanem, hogy ezt a közbeszerzést magát mi 
nem tudjuk lebonyolítani?  
 
Dorner Gábor: 60 önkormányzat vagy ahányan csatlakoznak hozzá, abból kiválasztanak 
egy gesztor önkormányzatot és ez a gesztor önkormányzat bonyolítja le a közbeszerzést. 
 
Botka Sándor: Ez egy plusz lépcsőnek a beépítése, de lehet csak ő túl aprólékos ebben a 
történetben. Nincs más ajánlatuk ilyen közvetítő cégtől csak ez az egy? 
 
Dorner Gábor: Jelenleg nincs. 
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Botka Sándor: Jelenleg nincs. És nem is befolyásolható, akkor a részükről, hogy bekérnek 
több ajánlatot közbeszerzésre, majd kapnak egyféle lehetőséget az ő általa felvázolt 
szolgáltatókról és abból kell választani? 
 
Dorner Gábor: Így van. 
 
Botka Sándor: És ez egészen biztos jobb lesz, mint ha saját maguknak csinálnák? 
 
Dorner Gábor: Igen. 
 
Botka Sándor: Tehát ez biztos, de tételezzük fel, hogy igen. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a villamosenergia 
beszerzéssel kapcsolatos határozati javaslattal egyetért a bizottságok által javasoltak szerint 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 4 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
62/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
1. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az 
önkormányzat és intézményei számára villamos energia beszerzéshez csatlakozik a 
Sourcing Hungary Szolgáltató Kft. (székhely: 1138 Budapest, Madarász Viktor utca 47-49. 
cégjegyzékszám: 01-09-893344, adószám: 14198391-2-41) által szervezett, a Magyar 
Energia Beszerzési Közösség keretében lebonyolítandó, csoportos villamos energia 
közbeszerzéshez a 2024. 01. 01. - 2025. 12. 31.- ig tartó szerződéses időszakra 
vonatkozóan.  
 
2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az előterjesztés mellékletét képező „Nyilatkozat 
tagság fenntartásról” megnevezésű dokumentumot aláírja.  
 
3. Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzési eljárás 
lefolytatásával a Sourcing Hungary Szolgáltató Kft-t bízza meg, 900.000 Ft / energiaév + 
Áfa díjazás ellenében. A megbízási díj több évre szóló közbeszerzés esetén évente kerül 
kiszámlázásra.  
Felhatalmazza továbbá a polgármestert a határozat mellékletét képező „Szerződés villamos 
energia közbeszerzési eljárás lefolytatására” és „Meghatalmazás” aláírására.  
 
4. Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a csoportos beszerzés nyertesével az energia kereskedelmi szerződést aláírja. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a villamos energia beszerzés fedezetét 
az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
Általános felhasználású célú villamos energia és a közvilágítási célú villamos energia 
vonatkozásában maximum 140.-Ft+ÁFA/kWh fajlagos értékben betervezésre kerül a 
beszerzendő mennyiség tekintetében Nagykáta Város Önkormányzata 2024. és 2025. évi 
költségvetési rendeletébe. 
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A 1.800.000.- Forint megbízási díjat Nagykáta Város Önkormányzata 2024. és 2025. évi 
költségvetési rendeletének összeállításakor figyelembe kell venni.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a földgázenergia beszerzéssel kapcsolatos határozati javaslattal 
egyetért a bizottságok által javasoltak szerint kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 4 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
63/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
1. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az 
önkormányzat és intézményei számára földgáz energia beszerzéshez csatlakozik a 
Sourcing Hungary Szolgáltató Kft. (székhely: 1138 Budapest, Madarász Viktor utca 47-49. 
cégjegyzékszám: 01-09-893344, adószám: 14198391-2-41) által szervezett, a Magyar 
Energia Beszerzési Közösség keretében lebonyolítandó, csoportos földgáz energia 
közbeszerzéshez a 2023. 10. 01. – 2025.10. 01-ig tartó szerződéses időszakra vonatkozóan.  
 
2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az előterjesztés mellékletét képező „Szindikátusi 
szerződés”, „Csatlakozási szándéknyilatkozat” megnevezésű dokumentumokat aláírja.  
 
3. Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzési eljárás 
lefolytatásával a Sourcing Hungary Szolgáltató Kft-t bízza meg, 900.000 Ft / energiaév + 
Áfa díjazás ellenében. A megbízási díj több évre szóló közbeszerzés esetén évente kerül 
kiszámlázásra.  
Felhatalmazza továbbá a polgármestert, a határozat mellékletét képező „Szerződés földgáz 
energia közbeszerzési eljárás lefolytatására” és „Meghatalmazás” aláírására.  
 
4. Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a csoportos beszerzés nyertesével az energia kereskedelmi szerződést aláírja. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a gáz energia beszerzés fedezetét 
500.-Ft+ÁFA/m3  összegben állapítja meg a beszerzendő mennyiségre vonatkozóan. 
 
A 900.000.- Forint megbízási díj Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről szóló 1/2023. (III.1.) önkormányzati rendelet 8. mellékletében nevesített 
általános tartalék terhére kerül kifizetésre.  
 
A 900.000.- Forint megbízási díjat Nagykáta Város Önkormányzata 2024. évi 
költségvetési rendeletének és a földgáz energia becsült értékét Nagykáta Város 
Önkormányzata 2024. és 2025. évi költségvetési rendeletének összeállításakor figyelembe 
kell venni.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 
és a költségvetési rendelet legközelebbi módosításakor a megbízási díj összegével az 
előirányzat módosítására. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
7./Napirendi pont 
Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda intézményvezetőjének lemondása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Pál Erzsébet a Nagykátai Városi Napközi Otthonos Óvoda 
intézményvezetője intézményvezetői megbízásáról 2023. július 31-ével lemondott. A 
közalkalmazottak jogállásáról szóló törvény 23. § (4) bekezdése alapján a magasabb 
vezető a vezetői beosztásáról írásban lemondhat. A lemondási idő két hónap. Pál 
Erzsébet munkáltatója a Képviselő-testület, ezért szükséges a lemondás tudomásul vétele. 
A magasabb vezető és a vezető beosztás ellátására szóló megbízásra pályázatot kell 
kiírni. A pályázatot a megbízási jogkör gyakorlója írja ki. A magasabb vezetői beosztásra 
kiírt pályázat esetén a pályázót a pályázati határidő lejártát követő huszonegy napon belül 
a kinevezési, megbízási jogkör gyakorlója által létrehozott legalább háromtagú, a 
betöltendő munkakör feladatait érintően szakértelemmel rendelkező bizottság hallgatja 
meg. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a lemondás elfogadását, valamint a 
pályázat kiírását az előterjesztés szerint, illetve az értékelő bizottság tagjainak javasolják 
Gyüre Pál, Juhász Erzsébet és Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselőket. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Polgármester úr lehet, hogy naiv a kérdés, de mi az oka annak, hogy így 
sorba mondanak le a csúcs intézményvezetőik? Rövid idő alatt a második intézményvezető 
távozik. Mi volt az indoklása ennek a lemondásnak? Csak azt ne mondja, hogy egészségi 
állapotra hivatkozva. 
 
Dorner Gábor: „Egyéb szakmai ambícióim megvalósítása nem összeegyeztethető a 
vezetői feladatok ellátásával.” Ez volt az indoklás. 
 
Botka Sándor: Nincs az egészségének semmi baja? 
 
Dorner Gábor: Nincs. 
 
Botka Sándor: Jó, mert a művelődési ház igazgatójának a felmondására az volt az indok, 
hogy egészségileg alkalmatlan, illetve egészségi állapotára hivatkozva mondott fel. 
 
Dorner Gábor: Az, hogy milyen indokkal… 
 
Botka Sándor: Ezt Ön mondta el akkor, majd egy hét múlva hivatásos katona lett. Tehát 
ennyit. Oké, csak kérdezte nincs-e a vezető óvónőnek semmiféle egészségügyi problémája, 
csak úgy megnyugtatásképpen kérdezte.  
 
Dorner Gábor: Ismerteti az első határozati javaslatot. Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda 
intézményvezetője, Pál Erzsébet 2023. július 31. napjával lemond magasabb vezetői 
megbízásáról. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a magasabb vezetői 
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beosztásról történő lemondás miatt szükséges munkáltatói intézkedések, nyilatkozatok 
megtételére és a szükséges dokumentumok aláírására. Kéri, aki egyetért a határozati 
javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
64/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a Nagykáta 
Városi Napközi Otthonos Óvoda intézményvezetője, Pál Erzsébet 2023. július 31. napjával 
lemond magasabb vezetői megbízásáról. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a magasabb vezetői beosztásról történő 
lemondás miatt szükséges munkáltatói intézkedések, nyilatkozatok megtételére és a 
szükséges dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda magasabb 
vezetői álláshely betöltésére pályázat kiírásával kapcsolatos határozati javaslattal 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
65/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a közalkalmazottak jogállásáról szóló 
1992. évi XXXIII. törvény, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC törvény és a 
pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény köznevelési intézményekben történő végrehajtásáról szóló 326/2013. 
(VIII.30.) Korm. rendelet alapján: 

 
1. Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda magasabb vezetői álláshely 

betöltésére pályázatot ír ki a határozat melléklete szerint. 
 

2. Felhatalmazza a város jegyzőjét, hogy gondoskodjon a Nagykáta Városi 
Napközi Otthonos Óvoda magasabb vezetői beosztás álláshely betöltésére kiírt, 
e határozat mellékletét képező pályázati felhívás megjelentetéséről a pályázati 
kiírásban megjelölt helyeken. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a bizottság tagjaira tett javaslattal kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
66/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta Városi Napközi Otthonos 
Óvoda óvodavezetői álláshely betöltésére kiírt pályázatra beérkező pályázatok értékelésére 
háromtagú szakértői bizottságot választ, melynek tagjai Gyüre Pál, Juhász Erzsébet és 
Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselők.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: pályázati határidő lejártát követő 21. nap 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Szeretném megköszönni intézményvezető asszonynak az áldozatos 
munkáját. 
 
Pál Erzsébet: Köszöni, hogy a döntéseikkel támogatták a munkáját, illetve ezen keresztül 
az óvoda fejlődését. 
 
8./ Napirendi pont, Egyebek 
-2023/2024. nevelési évben indítható óvodai csoportok létszámának engedélyezése és 
az óvodai beiratkozás időpontjának meghatározása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A nemzeti köznevelésről szóló törvény 4. mellékletében meghatározott 
létszámhatárok, valamint, az óvodai létesítmények adottságai és a várható 
gyermeklétszám alapján az óvodavezető javaslata alapján, az előző évvel megegyezően a 
Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvodában 21 óvodai csoport indítása indokolt. A 
2023/2024. nevelési évre történő óvodai beiratkozás időpontját az intézményvezető 2023. 
május 02-03-ára tűzné ki, melynek elfogadását javasolja a tisztelt képviselő-testületnek. 
Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
67/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-
testület) a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a továbbiakban: Nkt.) 83. 
§ (2) bekezdés b) és d) pontjában, valamint a nevelési-oktatási intézmények működéséről 
és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 
20. § (1) bekezdésében meghatározott hatáskörében eljárva: 
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1. A 2023/2024. nevelési évre történő óvodai beiratkozás időpontját 2023. május 02-
03-ára tűzi ki. Az óvodai jelentkezés és beiratkozás hirdetménye az eredeti 
jegyzőkönyv melléklete.  

 
2. A 2023/2024. nevelési évben a Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvodában  

indítható óvodai csoportok számát 21 csoportban határozza meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye 
meg. 
 
Határidő: 1. 2023. május 2-3. 2023. szeptember 1. 
Felelős: polgármester, óvodavezető 
 
-Káta Hidro Kft. Felügyelő Bizottsági tag választása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület 2023. február 28-i ülésén tárgyalta a Káta Hidro 
Kft. ügyvezetőjének és Felügyelő Bizottsági tagjainak megválasztását. Velkeiné Tóth 
Ágnes Klárát az Mötv. alapján szükséges minősített többséggel nem választotta meg a 
képviselő-testület Felügyelő Bizottsági tagnak, ezért egy harmadik Felügyelő Bizottsági 
tag megválasztása szükséges. Amíg nincs meg a harmadik felügyelő bizottsági tag, addig 
a Cégbíróságra nem lehetséges benyújtani az alapító okiratot változásokkal egységes 
szerkezetben. Az új tag megbízásának időpontjáig Velkeiné Tóth Ágnes Klára részére 
szükséges a felmentvény megadása. Felügyelő bizottsági tagnak Dacsur László Balázs 
Nagykáta, Mindszenty bíboros u. 14/b. I/2. szám alatti lakost javasolja, aki vállalja a 
felügyelő bizottsági tisztséget. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatokat. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
ismerteti az első határozati javaslatot. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Dacsur László Balázs Nagykáta, Mindszenty bíboros u. 14/b. I/2. szám alatti lakost 2023. 
március 28-tól 2024. június 30-ig a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági tagjának 
megbízza. A Felügyelő Bizottsági tag tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. 
Kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
68/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Dacsur László Balázs 2760 Nagykáta 
Mindszenty bíboros u. 14/B. 1. em. 2. ajtó szám alatti lakost 2023. március 28-tól 2024. 
június 30-ig a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági tagjának megbízza. 
A Felügyelő Bizottsági tag tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Dorner Gábor: Ismerteti a második határozati javaslatot. Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete Velkeiné Tóth Ágnes Klára 2760 Nagykáta, Ráadás 248/11. szám alatti 
lakos a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági tagjának 2023. január 1. napjától 2023. 
március 28. napjáig a felügyelő bizottsági tag részére tevékenységét elfogadva a 
felmentvényt megadja. Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
69/2023. (III. 28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Velkeiné Tóth Ágnes Klára 2760 
Nagykáta, Ráadás 248/11. szám alatti lakos a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági tagjának 
2023. január 1. napjától 2023. március 28. napjáig a felügyelő bizottsági tag részére 
tevékenységét elfogadva a felmentvényt megadja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Városgazdálkodási Szervezet 2023. évi II. negyedéves munkatervének elfogadása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Igazgató úr elkészítette a 2023. II. negyedévre vonatkozó munkaterv 
tervezetét, mely az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. Kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a munkatervet. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a munkatervet elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
70/2023. (III. 28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete jóváhagyja a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatója által készített 2023. II. negyedévére vonatkozó munkatervet. A 
munkaterv az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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-Sportcélú pályázati támogatásra pályázat kiírása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata elfogadta a 2023. évi költségvetéséről 
szóló rendeletét, melynek 12. számú mellékletében 3.4. pont működési célú támogatás 
sport szervezeteknek pályázat alapján 7.000.000.-Ft keretösszeg került jóváhagyásra. A 
korábbi években kialakult gyakorlatnak megfelelően szükséges a sportcélú támogatások 
megállapítása előtt egy pályázati felhívást megjelentetni, melynek tervezete az 
előterjesztésben kiküldött határozati javaslatban foglaltak szerint lett összeállítva. Kéri 
Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a pályázat kiírását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
71/2023. (III. 28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete Nagykáta Város Önkormányzata 
2023. évi költségvetéséről szóló 1/2023. (III.01.) rendelet 12. mellékletében 
meghatározott 7.000.000.- Ft értékű működési célú támogatás sport szervezeteknek 
pályázat alapján támogatásnak a Nagykátán működő, utánpótlással rendelkező, sportági 
bajnokságokon (versenyeken) résztvevő sportegyesületek, szakosztályok részére történő 
odaítélése céljából az alábbi döntést hozza: 
 
A 7.000.000.- Forint keretösszeg felhasználására, a helyi sportélet támogatására nyilvános 
pályázat kerül kiírásra. A pályázati feltételeket elsősorban a közpénzekből nyújtott 
támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény, valamint a közpénzekből 
nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény végrehajtásáról 
szóló 67/2008. (III.29.) Kormányrendelet és a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. 
törvény ide vonatkozó rendelkezéseinek megfelelően állapítja meg.  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a támogatás odaítélése céljából az 
alábbi pályázati kiírást teszi közzé:  
 
„Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot hirdet a Nagykátán 
működő, utánpótlással rendelkező, sportági bajnokságokon (versenyeken) résztvevő 
sportegyesületek szakosztályok számára. Látványsportágak esetén a támogatás 
odaítélésének feltétele, hogy a szakosztály TAO-s pályázati kiírásra is nyújtson be 
pályázatot. A pályázatban meg kell jelölni a támogatás felhasználásának célját: konkrét 
programot vagy lehetőség van a pályázó szervezet éves működéséhez kérni a támogatást.  
Támogatásban kizárólag bankszámlával rendelkező, Nagykátán működő, utánpótlással 
rendelkező, sportági bajnokságokon (versenyeken) résztvevő sportegyesületek, 
szakosztályok, jogi személy, jogi személyiséggel nem rendelkező szervezet részesülhet. A 
támogatás odaítélésénél előnyben részesülnek azon egyesületek, szervezetek, 
szakosztályok melynek hazai rendezvényei látogatottsága meghaladja a 100 főt. A 
Sportcélú támogatási keretből önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság, politikai 
jellegű tevékenység nem támogatható. 
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A pályázat kötelező melléklete a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 
2007. évi CLXXXI. törvény szerinti összeférhetetlenség, illetve érintettség fennállásáról 
vagy hiányáról szóló nyilatkozat, továbbá az Európai Közösséget létrehozó Szerződés 87. 
és 88. cikke szerinti de minimis (csekély összegű) támogatásokra vonatkozó nyilatkozat. A 
pályázónak sikeres pályázat esetén, a támogatás kiutalása előtt igazolnia kell, hogy az 
egyesülési jogról, közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és 
támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. törvény 30. §-a szerint az adott üzleti év 
mérlegfordulónapját követő ötödik hónap utolsó napjáig letétbe helyezte beszámolóját. 
 
A pályázónak a pályázathoz csatolnia kell a rövid szakmai bemutatkozását (a civil 
szervezet hivatalos adatai, működés kezdete, célok, tagok száma, elért eredmények). 
Pályázat a pályázati célra közzétett Pályázati Adatlapon nyújtható be, mely a 
www.nagykata.hu honlapon elérhető. A pályázati dokumentációt a pályázati kiírásban 
közölteknek megfelelően hiánytalanul, azaz a pályázati formanyomtatvány minden 
kérdésére választ adva, nyilatkozatokat megtéve, egyéb előírt dokumentumok 
becsatolásával, aláírva, lepecsételve kell benyújtani. 
A támogatást kérőnek pályázati anyagában nyilatkoznia kell, hogy:  
- a tárgyévet megelőző évben milyen címen, milyen összegű támogatásban részesült az 
önkormányzattól, és amennyiben az előző évben támogatott volt, elszámolt-e a 
támogatással és mikor nyújtotta be az erről szóló dokumentumokat; 
- a támogatás kiutalása előtt a támogatott szerv, illetve személy köteles igazolni, hogy 
köztartozásait (NAV és helyi adó) maradéktalanul megfizette, vagy köztartozásának 
átütemezéséről szerződést kötött. Ha az igényelt támogatás éves összege az 500 e Ft-ot 
nem haladja meg, akkor az igazolás helyett a támogatott szerv nyilatkozata is elfogadható. 
- Amennyiben a szervezet a 2023. évi működéséhez kéri a támogatást, akkor éves pénzügyi 
tervet (költségvetést) kell benyújtania, amely tartalmazza valamennyi tervezett bevételét 
(különös tekintettel a beszedett tagdíjakra) és kiadását. Konkrét program támogatása esetén 
a programot meghatározó pénzügyi feltételek, tételes költségek és – amennyiben ez 
releváns – a programhoz kapcsolódó tervezett bevételek számszerű bemutatása is kötelező 
része a pályázati anyagnak. A támogatási igények elbírálása során kizárólagosan a 
pályázati anyagban bemutatott, bevétellel nem fedezett kiadásokra biztosítható 
önkormányzati támogatás. 
A pályázókat az elbírálást követően a Nagykátai Polgármesteri Hivatal értesíti, továbbá a 
támogatottak listáját a támogatott cél és a megítélt támogatás összegének feltüntetésével, a 
döntést követő 15 napon belül az önkormányzat internetes oldalán nyilvánosságra hozza. 
A Sportkeret terhére történő támogatás kifizetésének feltétele a pályázó szervezet létezését 
a bíróság nyilvántartásba vételére vonatkozó, 30 napnál nem régebbi bírósági igazolás, 
vagy a szervezet adószámát igazoló NAV igazolás benyújtása. Kifizetés kizárólag 
támogatási szerződés alapján lehetséges. A támogatási szerződésnek tartalmaznia kell: 
a) a támogatás célja: egy sportszervezet működéséhez, egy sportcél megvalósításához vagy 
egy egyszeri program megrendezéséhez nyújt az önkormányzat támogatást, 
b) a támogatott sportegyesület, szakosztály programjának vagy a támogatandó célnak a 
pontos megjelölését (útiköltség, szállás költség, rendezési költség, sportfelszerelés 
vásárlása, bírói költség, díjazás, stb.), továbbá időponthoz kötött rendezvény esetén az 
időpontot vagy időszakot, 
c) az önkormányzatot terhelő fizetési kötelezettség teljesítési határidejét; az esetleges 
fizetési ütemezést, 
d) a szerződő partner bankszámlájának a számát, adószámát, 
e) a támogatással való elszámolás határidejét és módját, továbbá, hogy az elszámolás nem 
teljesítése esetén a támogatott a támogatást köteles visszafizetni és 3 évig újabb támogatást 
nem kaphat, 
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f) azt, hogy a támogatott a támogatás kiutalása előtt igazolni köteles, hogy köztartozása 
nincs, illetve a költségvetés végrehajtásáról szóló rendeletben meghatározott értékhatár 
alatti támogatás esetén ugyanerről nyilatkoznia kell, 
h) előre utalt támogatás esetén a pályázó felhatalmazása azonnali beszedési megbízás 
adására (Nagykáta Város Önkormányzata kedvezményezett részére) a számlavezető bank 
felé  
 
A Sportcélú támogatási keretből támogatásban részesítettek a támogatási szerződésben 
megszabott határidőre, és feltételek szerint, de legkésőbb a tárgyévet követő január 31-éig 
kötelesek a támogatott cél megvalósulásáról beszámolni és a támogatás felhasználásáról - a 
felhasználást bizonyító számlák és egyéb bizonylatok másolataival – elszámolni a 
Pénzügyi- és Adó Iroda felé. 
A támogató joga, hogy az elszámolásban benyújtott számlamásolatok eredeti példányait 
ellenőrizze. 
 
A pályázattal kapcsolatban felmerülő valamennyi költség a költségvetési rendelet 12. 
mellékletében nevesített működési célú támogatás sport szervezeteknek támogatási keretet 
terheli. 
 
A pályázatot Nagykáta Város Önkormányzata Polgármesterének címezve a Titkársági és 
Hatósági Irodára (Nagykátai Polgármesteri Hivatal 6-os bejárat emelet, Titkárság 2760 
Nagykáta, Dózsa György út 2.) kell határidőn belül benyújtani vagy személyesen leadni 
legkésőbb a beadási határidő napján 12.00 óráig. 
 
A papíralapú pályázatot és mellékleteit 1 eredeti példányban, zárt borítékban vagy 
csomagban kell benyújtani. A borítékra rá kell írni: „Sportcélú pályázat 2023.” és fel kell 
tüntetni a pályázó szervezet nevét és címét.  
A postán benyújtott pályázatok és dokumentumok esetén az elbíráláskor a postai bélyegző 
dátumát vesszük figyelembe! 
 
A pályázat kiírásának határideje: 2023. március 30. 
A pályázat benyújtásának határideje: 2023. április 17. (hétfő) 12 óra 
A pályázat elbírálásának határideje: 2023. április 30.” 
 
A pályázati kiírás helye: Nagykáta Város Önkormányzata honlapja www.nagykata.hu 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati kiírás közzétételére és az 
elbíráláshoz kapcsolódó további intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Bérleti szerződés kötése a Jászberényi Szent Erzsébet Kórházzal (házi 
gyermekorvosi rendelők biztosítására) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Önkormányzatuk kötelezően ellátandó feladatai közé tartozik az 
egészségügyi alapellátás biztosítása. A feladat ellátáshoz az önkormányzat nem 
rendelkezik megfelelő számú saját tulajdonú rendelővel, ezért azt bérlemény 
igénybevételével biztosítja. A 3 házi gyermekorvosi rendelésnek helyet biztosító 
helyiségek bérleti szerződéssel a Nagykátai Szakorvosi Rendelőintézetben kerülnének 
biztosításra a házi gyermekorvosok részére, 2 éves határozott időre. A bérleti szerződés 
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tervezete az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. A mai nap délután Gyenes 
Annamária, az Ankor Invest Kft. tulajdonosa, aki itt van körükben az alábbi megkereséssel 
fordult a Képviselő-testülethez: 
„Tisztelt Nagykáta Város Önkormányzata! 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-testület! 
Alulírott Gyenes Annamária, mint a Gyenes Medical Center egészségügyi intézményt 
működtető Ankor-Invest Kft. tulajdonosa az alábbi megkereséssel fordulok Önökhöz. 
A 2023 március 28-i képviselő-testületi ülésre szíveskedjék előterjeszteni az alábbi 
árajánlattal megjelölt javaslatomat. 
2012-től 2022. december közepéig a Nagykáta, Gyóni Géza u. 13. szám alatt lévő 
Egészségcentrum második emeletén összesen 168,39 m2 alapterületen működött Nagykáta 
város három gyermekorvosi rendelője. A rendelőkért az önkormányzat felé bérleti díjat 
2020. márciusáig nem kértem. 2020. márciusától kedvező bérleti díjat kértem az 
Önkormányzattól, azaz 80.000 Ft/hó/rendelő, Önök 2022. december közepén a három 
gyermekorvosi rendelőt elköltöztették intézményemből.  
A Nagykátai Szakorvosi Rendelőintézet földszintjén található gyermekorvosok részére 
bérbeadandó rendelőegység 113,88 m2, szemben az általam biztosított 168,39 m2-rel. Az 
alapterület különbsége jelentős 54,51 m2. A 40,20 m2 alapterületű váróban elfogadás esetén 
15 m2 játszósarkot alakítanék ki a gyermekek részére. Mivel a Gyenes Medical Center 
egészségügyi intézménynek épült meg a szükséges speciális infrastruktúra és 
követelmények szerint, így rendelkezik minden engedéllyel, így havi 70.000 Ft/rendelő 
(azaz három rendelő esetén havi 210.000 Ft) áfamentes bérleti díjért ajánlom fel a 
korábban használt rendelőegységeket. A Rendelőintézetben a havonta bérelt alapterület 
egységára 2634 Ft/m2, míg az általam felajánlott rendelők esetén 1250 Ft/m2. Nálam a 
legutolsó 2022. decemberi bérleti díj is jóval kevesebb volt, mint a most megkötendő 
szerződésben lévő 2634 Ft/m2-es ár. (Gyenes Medical Centerben 2022. decemberében 
1687 Ft/m2 volt) Amennyiben benyújtott javaslatom elnyeri tetszésüket, nemcsak mint 
helyi vállalkozót becsülnek meg, hanem az újonnan megépített rendelőintézet azon 
helyére, ahová a gyermekorvosi rendelőket helyeznék el, megvalósulhatna az eredetileg 
tervezett és várt infúziós kezelő. Az érvényben lévő jogszabályok lehetővé teszik, hogy a 
betegek hazamehessenek az infúzió után, így nem kell több napig a kórházban feküdni. Ez 
az ellátási forma mind a betegeknek, mind a kórháznak kedvező, hiszen a betegek nem 
szeretnek a szükséges ellátási időn túl az intézményben tartózkodni. Az elmúlt tíz évben a 
magas színvonalú szolgáltatások, a tisztaság, a barátságos környezet az ide érkezőknek a 
megbízhatóságot jelentette. Kérem Önöket, hogy ajánlatomat támogatni szíveskedjenek. 
Nagykáta, 2023.03.28. Gyenes Annamária.”  
Az eddigi levelezést szeretné ismertetni, hogy időrendi sorrendben lássák a dolgokat. 
2019. december 23-án kelt levél 2020. január 2-án érkezett az önkormányzathoz, melyben 
leírja, hogy az elmúlt 8 évben a rendelőket ingyen, térítésmentesen pusztán minimális 
rezsiköltségért biztosította, de ezt a továbbiakban nem tudja biztosítani. Szeretné, ha az 1. 
emeleti elkülönített rendelőegységekbe költöznének át a gyerekorvosok, új helyiségbérleti 
szerződéssel: 3 gyermekorvosi+váró bérleti díja 80.000 Ft/rendelő, Hérincs doktor 
rendelőegysége 60.000 Ft. 
2020. január 16-án 3 gyermekorvos levele azt tartalmazza, hogy nem fogadják el az első 
emeleti rendelőket és kérik az önkormányzatot, hogy ő se fogadja el, nem megfelelőek a 
felkínált rendelők. 
2020. január 22-én kelt levél, ami az önkormányzathoz érkezett 2020. január 23-án: 
Ahhoz, hogy a 2. emeleten maradhassanak a gyermekorvosi rendelők 160 m2-en, havi 
300.000 Ft lenne a bérleti díj, Hérincs doktor rendelőegysége változatlanul 60.000 Ft 
bérleti díjjal tudna tovább működni. 
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12/2020. (I.28.) képviselő-testületi felhatalmazás alapján tárgyalt Gyenes Annamáriával, új 
javaslata 2. emelet bérletére 270.000 Ft, Hérincs doktor bérleti díja pedig 60.000 Ft, 
mindösszesen 330.000 Ft. 
39/2020. (II.25.) képviselő-testületi határozat alapján szerződés megkötése 2020. március 
elsejétől 2021. december 31-ig határozott időre megtörtént. 
Gyenes Medical Center Kft-vel kérte a szerződés felbontását 2020. augusztus 19-ével és  
az ANKOR-Invest Kft-vel új bérleti szerződést javasolt változatlan feltételekkel 2020. 
augusztus 20-tól 2021. december 31-ig határozott időre, ebben jelezte, hogy 2021. január 
1-jétől ÁFA körös lesz a bérleti díj, ami eddig mentes volt.   
2021. november 25-én kelt a Helyiséghasználati szerződés módosítása 2022. december 31-
ig terjedő határozott időre, a bérleti díj összegét 5%-os inflációval emeli, a 2. emeletért, 
ahol a 3 gyermekorvosi rendelő van kellett fizetniük 283.500 Ft bérleti díjat, Hérincs 
doktor úr rendelőjéért 63.000 Ft bérleti díjat, mindösszesen 346.500 Ft. 
2023. január 1-től 2023. december 31-ig határozott időre Hérincs doktor úr bérleti 
szerződése módosításra került, januárban 63.000 Ft volt, február elsejétől pedig 130.000 Ft 
a bérleti díj. Ezekhez még egy-két kiegészítést szeretne hozzáfűzni. A rendelő a második 
emeleten helyezkedett el, ahol állandó panasz volt, hogy az ott lévő lift nem működik, nem 
lehet használni. A babakocsik tárolására alkalmas helyiség nem volt. A szülőknek fel 
kellett cipelniük a második emeletre a gyermekeket. Az infúziós kezelővel kapcsolatban: a 
főépületben, az eredeti terveknek és a jogszabályoknak megfelelően megépült az infúziós 
helyiség. Szeretné felhívni a figyelmet, hogy a földszinti épületszárny eredetileg is 
gyermekorvosi rendelők részére került volna kialakításra. Ezt az egyedi és külön kérésüket 
jóváhagyta az Emberi Erőforrások Minisztériumának vezetése, az Országos Kórházi 
Főigazgatóság jogelődje, valamint az Egészséges Budapestért Programiroda vezetése is. A 
kezdetektől fogva a rendelő elhelyezésére, kialakítására vonatkozó javaslatuk a 
doktornőknek be lett építve. Az is probléma volt, hogy a várót 2022. őszétől nem fűtötték, 
a rendelők fűtése minimális volt, klímával, olajradiátorral kellett a fűtésre rásegíteni, hogy 
a gyerekeket le lehessen vetkőztetni vizsgálatra. Az új gyermekorvosi rendelők a 
szakrendelőben a földszinten helyezkednek el, a XXI. század és az összes egészségügyi 
jogszabály által támasztott követelménynek maradéktalanul megfelelnek. Modern 
épületgépészettel, szellőzéssel, árnyékolással, egyenként, rendelőnként szabályozható 
fűtés-hűtéssel. Rendkívül alacsony, szinte nullás rezsivel. Jó parkolási lehetősséggel és 
babakocsik tárolására is van fedett lehetőség. A fejlesztés végén, mikor átadásra kerül a 
teljes épület, beteghívó rendszerrel, folyamatos informatikai összekötéssel a Szakrendelő 
egyéb rendelőivel (pl. röntgen) a gyermekorvosoknak lehetőségük lesz egy épületen és egy 
rendszeren belül időpontot biztosítani szakrendelésekre, vagy sürgősségi esetek esetében 
azonnali röntgent biztosítani azonos épületen belül. Az összes fejlesztés a gyermekek, 
szülők és az orvosok érdekeit szolgálja. Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Botka Sándor: Ha, az Annamária nem szól hozzá, akkor neki lenne. Nem akar 
hozzászólni? 
 
Gyenes Annamária: A fűtést a gyermekorvosok kérésére, tehát a gázfűtést a 
gyermekorvosok kérésére nem kapcsolták be, hiszen az összeget sokallták. Mindent, amit a 
gyermekorvosok kértek tőle, tőlük teljesítették. Fedett babakocsi tárolási lehetőség van a 
főbejárat előtt. Az, hogy klímával fűtöttek a saját kérésük volt. Az, hogy a váróban nem 
fűtöttek az azért volt, mert azt nekik kellett volna kifizetniük. Ezt tudja hozzáfűzni. 
 
Dorner Gábor: Érdekes, mert az ő részükről pont nem ez hangzott el.  
 
Gyenes Annamária: Mindenféleképen szeretné, hogyha ezt együtt meg tudnák beszélni. 
Kijelenti, hogy amit itt elmondott, az a valóságnak megfelelő. 
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Botka Sándor: Nagyjából Annamária megválaszolta a kérdései egy részét. Igazából, 
sajnálja azt, hogy sem Annamária nem biztosított nekik rálátást az ő helységeire, sem az 
önkormányzat nem szervezett vagy nem ajánlotta fel mondjuk, hogy nézzék meg az új 
rendelőt, illetve az új helységet. Ő szívesen vette volna mindkettőt. Nyilván könnyebb 
lenne az összehasonlítási alap, hogyha látják fizikálisan is a kettőt egy döntés előtt. Az, 
ami itt elhangzott egyébként, akkor a polgármester úr részéről, itt az úgymond vádak vagy 
a hiányosságok felsorolása, az akkor nem, vagy csak részben voltak igazak? 
 
Gyenes Annamária: Így van, így van.  
 
Botka Sándor: Akkor a polgármester úr miért állít ezek szerint olyat, ami nem fedi a 
valóságot? 
 
Gyenes Annamária: Polgármester úr azt állítja, amit nyilván hallott. A liftet azért zárták 
el, mert jogszabály azt írja elő. A liftet annak kell biztosítani, aki rászorul. 2013-ban a 
gyermekek le s föl, le s föl lifteztek. Elrontották a liftet. Neki közel 50.000 forintjába került 
annak a megjavíttatása. Ekkor a gyermekorvosokkal összeülve azt a döntést hozták, hogy 
írja ki a liftre, hogy csak az arra rászorulónak hozzák üzembe. Azért volt a lift elzárva. Ő 
maga és a munkatársai kérés nélkül, bárki bejött babahordozóval ugrottak, mentek a lift 
elé, vagyis a bejárat elé, szólították meg a beérkező szülőket, hogy szeretnék-e a liftet 
igénybe venni. Tehát nem fogadja el azt, hogy a liftet ő zárta el, nem tudtak a lifttel a 
második emeletre menni. Közös döntés volt a lift elzárása. 
 
Botka Sándor: Akkor összegezzék, polgármester úrnak vagy hiányosak az információi 
vagy nem megfelelő forrásból származnak. 
 
Gyenes Annamária: Tehát közös döntés volt a lift elzárása a nagyközönség elől, de a mai 
napig úgy működik, hogy aki arra igényt tart, annak egy bilétával, ami ugye üzembe hozza 
el tud indulni.  
 
Botka Sándor: Most, gondolja polgármester úr is új információt kapott ezzel 
kapcsolatban. 
 
Gyenes Annamária: Így van, szeretné … 
 
Szabó Ákos: Ez neki is új. Bocsánat, többször voltam Önöknél és én sem tudom, hogy 
hogy kell a liftet üzemeltetni. 
 
Botka Sándor: Mert nem vagy rászoruló. 
 
Szabó Ákos: Az oké, tiszta sor, rendben, de senkit nem talált ott, akit megkérdezhetne 
esetleg.  
 
Gyenes Annamária: Ki van írva a lift ajtóra minden szinten, hogyha üzembe szeretné 
helyezni, szóljon az orvosánál vagy a földszinten lévő patikába. 
 
Szabó Ákos: Érti. Köszöni. 
 
Botka Sándor: Ezt ő sem tudta. 
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Gyenes Annamária: Szeretné még továbbá elmondani, hogy ezt az egészségügyi 
intézményt kizárólag egészségügyi intézménynek, rendelőknek építette meg. Ide egyik 
rendelőhelyiségbe sem tud Ruti butikot, sem virágüzletet betenni. Nyilvánvalóan örömmel 
vette volna, hogyha az elmúlt évek alatt van közöttük olyan párbeszéd, amely elősegíti azt, 
hogy ne úgy költözzenek el tőle a gyermekorvosok a 8 év bérleti díj megfizetése nélküli 
időszakra vonatkozva, mint ahogy az megtörtént. Tehát túl azon, hogy ezeknek lelki 
érintettségű gondolatai is vannak, azért ezek komoly üzleti nehézségeket is rónak fel neki. 
Én Önöknek mindig, mindent megtettem. Önök soha nem szólítottak meg. Nem szólítottak 
meg, akkor sem, amikor azt a döntést meghozták, hogy elköltöztetik a gyermekorvosokat 
az intézményéből. Nem lenne ma itt, képviselő-testületi tagok, polgármester úr, jegyző 
asszony nem lenne ma itt, ha tegnap nem jut a tudomásomra az, hogy többet fizetnének ott, 
mint nála tették. Nem lenne itt. Végig, a két év alatt azt gondolta, hogy Önök egy nagyon 
kedvező szerződést tudtak kieszközölni, netán nem is kell bérleti díjat fizetniük vagy az 
olyan bagatell, hogy szinte elhanyagolható. Ő ezt gondolta. Ezzel szemben ez nem így van. 
 
Botka Sándor: Még két kérdés egy oda, egy ide és akkor ő befejezte nem ért az 
egészségügyhöz. Miért nem volt párbeszéd az elmúlt években? 
 
Gyenes Annamária: Mert nem szólították meg. Ő mindig megszólította, kereste a 
lehetőségét annak … 
 
Botka Sándor: Kit konkrétan vagy milyen formában? Mert hozzájuk nem jutott el, a 
testület elé, csak azért kérdezi. 
 
Gyenes Annamária: Érti. Polgármester úr felvázolta azt, hogy megszólítottam Önöket 
annak kapcsán, hogy az első emeletre szeretném összetömöríteni a rendelőket. Így van? 
Megkereste a monori ÁNTSZ-t, kijöttek, helyszíni szemlét tartottak. Levélben leírták azt, 
hogy támogatják a gondolatát. Szerette volna…Hiszen mi az alap kérdés? Az az volt, hogy 
a rendelőintézet bővül, egy előszerződés alapján nem költözött át 5 szakrendelés. Tehát az 
épületében üresen álltak rendelők, helyiségek. Szerette volna optimalizálni az egészet, 
ezért az első gondolata az volt, hogy a második emeletről hozza le az első emeletre az 
elkülönített bőrgyógyászati rendelőegységbe a gyermekorvosokat. Kérte őket is nézzék 
meg, ha az ÁNTSZ elfogadta, örvendett neki, azt mondta, hogy jó, mindenben megfelelő, 
akkor le lehetett volna oda költözni. 
 
Botka Sándor: Igazgató asszony, az, hogy Ön most üzletileg egy jó döntést hozott vagy 
nem, ez most őket különösebben nem tudja érdekelni. Tehát, nekik nem ez a fő 
szempontjuk, hogy most Önnek több pénze lesz vagy kevesebb, nekik ugye a saját 
érdeküket kell ebben a pillanatban nézni. Viszont jelenleg ő azt látja mindenféle 
állásfoglalás nélkül, hogy egy lényegesen kisebb alapterületű lehet, hogy modernebb és 
kisebb bérelt helyiségekért akarnak jóval magasabb bérleti díjat fizetni, ami ráadásul ugye 
részben az ő intézményük, a sajátjuk. Tehát nekik rengeteg pénzük van benne, meg 
munkájuk, rengeteg múltunk, valóban itt azért felvetődött egy kérdés igazgató asszony 
részéről, hogy miért nem tudtak ők a kórházzal, a saját maguk részére bérleményként egy 
jó konstrukciót kiharcolni? Miért kell jóval magasabb árat fizetniük azért, mint amit eddig 
fizettek? 
 
Dorner Gábor: Ez sem a piaci ár, azt hozzáteszi. A piaci ár valahol ott van, ahol 
Annamária is mondta, a Hérincs doktor úrnak most a bérleti díja. 
 
Gyenes Annamária: Így van polgármester úr, köszöni. 
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Dorner Gábor: Ha a piaci árat veszik, akkor ez a 300.000 forint is a piaci ár alatt van.  
 
Gyenes Annamária: De jóval magasabb az általa felajánlottnál. 
 
Dorner Gábor: Most a mai nap felajánlottnál. 
 
Gyenes Annamária: Nem polgármester úr. Fehéren-feketén leírta, hogy 2022. 
decemberében 283.500 forint volt a második emeleten a fizetendő rész, ez áfa mentes. Ha 
ezt a 168,39 m2 –rel számolja, akkor 1687 Ft/m2 tetszettek fizetni az utolsó hónapban, 
amikor nála tetszettek rendelni. 
 
Dorner Gábor: Természetesen le lehet bontani négyzetméterre, mert valahogy 
arányosítani kell. 
 
Gyenes Annamária: De csak arra kell, mert így fogja mindenki látni. 
 
Dorner Gábor: Igen, de ha a három rendelőnek elegendő az a négyzetméter, ahol van, 
akkor ez most egy adottság, hogy Önnél hány négyzetméter volt kialakítva, meg itt hány 
négyzetméter van kialakítva. 
 
Gyenes Annamária: Kérdezi a képviselő urakat látták-e az új rendelőben a várótermet? 
 
Botka Sándor: Ő pontosan ezt kérdezte az előbb. Tehát most nyilvánvalóan jött egy új 
ajánlat, piaci viszonyok ugye naponta változnak, a vállalkozók ezt tudják, hogy lejjebb 
feljebb mennek az árak, attól függően, hogy milyen a kínálat. Itt most ez a legnagyobb 
kínálat, nyilván Annamária úgy gondolta hogy, akkor egy viszonylag alacsonyabb bérleti 
díjért is inkább kiadja, minthogy nem. Ugye eddig jól látja? Tehát nagyjából itt tartanak 
most. Viszont ugye most olyanról szeretnének dönteni, amit tényleg nem tudnak 
összehasonlítani. Most nem ugyanazt hasonlítják össze. Lehet, hogy tényleg elég az a 
négyzetméter, amit itt polgármester úr mondott annak a három orvosnak, de lehet, hogy az 
a plusz 60 vagy 50 négyzetméter határozottabban jobb.  
 
Gyenes Annamária: 54,51 m2. 
 
Botka Sándor: Mindegy, most nyilván nem erről van szó. Ő azt gondolja, hogy mivel ez 
az ajánlat elég gyorsan érkezett és kisebb és azt gondolja, hogy értelmezhetetlen is 
bizonyos szempontból, részben azt vette ki, hogy nem kértek ajánlatot egyébként most 
ebben az újabb körben az Annamáriától, csak ő beesett ide az ajánlatával a tegnapi, vagy a 
mai nap folyamán.  
 
Dorner Gábor: Ma. 
 
Botka Sándor: Vagy ma délután, bocsánat. 
 
Dorner Gábor: A szerződésük 2022. december 31-el lejárt. 
 
Botka Sándor: Az lejárt, de ugye most jött egy új kör, tehát nekik egy újabb beszerzést 
kellett megvalósítani, nyilván most ő is piaci szereplőkként maximum legalább, most nem 
azt mondja, hogy elvárhatta volna, hanem talán ez lett volna a (hangfelvételről nem 
érthető) új ajánlatot kérni, amit nem tettek meg. Ő azt javasolja, hogy ezt a napirendi 
pontot most halasszák el, hallgassák meg egyrészt az érintett orvosokat is, hogy ő nekik mi 
az álláspontjuk, mert polgármester úr azt mondja, hogy ezt mondták, Annamária azt 
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mondta, hogy azt mondták, így azért nehéz dönteniük semmiféle elfogultságot nem 
belevíve. Ha lehetőség van rá, ő javasolná a helységeknek a megnézését is annak, akit 
érdekel egyáltalán mielőtt döntést hoznak. 
 
Gyenes Annamária: Tisztelettel meghívom Önöket. 
 
Botka Sándor: És akkor egy rövid időn belül, egy következő testületi ülésen döntsenek 
erről a kérdésről. Ő azt gondolja, ez így korrekt. Egyrészről nagykátai vállalkozót ne 
hozzanak nehéz helyzetbe, vagy ne helyezzék part-vonalra, hogy nincsenek teljesen 
meggyőződve ennek az életszerűségéről, gondolja azon a 2 héten már nem múlik semmi, 
ennyi idő alatt, ezt meg lehet csinálni polgármester úr. 
 
Szabó Ákos: Neki három gondolat vagy kérdés jutott a fejébe. Itt az orvosok részéről volt 
szó a rezsiről. Ha jól tudja, akkor a közintézményekben sem volt különösebben jó hőérzete 
senkinek ezekben a hideg időszakokban. Szóval ezt nem tartja az orvosok részéről, ebből a 
szempontból releváns témának, hiszen bármelyik épületben lettek volna, ugyanúgy a 
rezsiszámla az mindenkinek magas volt, neki is otthon, illetve a köznevelési 
intézményekben ráadásul még nem is volt rendes fűtés. Ezt a részét ő nem tudja értékelni a 
vita tárgyának. Neki az lenne kifejezetten a kérdése, hogy a gyermekorvosok látták-e az új 
rendelőket? Voltak-e ott, tapasztalták-e, hogy hol akarnak dolgozni, hol fognak dolgozni? 
 
Dorner Gábor: Természetesen, olyannyira, hogy januártól ott vannak. 
 
Szabó Ákos: Ja, igaz. Tehát, akkor ők ott is szeretnének rendelni? 
 
Dorner Gábor: Természetesen. 
 
Szabó Ákos: Nekik az komfortos. 
 
Dorner Gábor: Hiszen, az ő igényeiknek megfelelően lett kialakítva. 
 
Szabó Ákos: Tehát, ha ők ott szeretnének dolgozni, akkor részéről… 
 
Dorner Gábor: Azért mondta, hogy a tervezés elejétől fogva be voltak vonva és részt 
vettek. 
 
Gyenes Annamária: 2010-ben ugyanígy volt nála is. Hosszú hónapokon keresztül együtt 
terveztük a 4 orvossal, együtt, lépésről-lépésre. 
 
Dorner Gábor: Kicsit visszatérve a hőfokra, azért azt ne felejtsék el, hogy jó, itt az 
intézményekben, közintézményekben, de egy egészségügyi intézményben nem lehet 18 
fok, 20 fok. Tehát ott, ahol gyerekek vannak és le kell vetkőzniük adott esetben, ott nem 
lehet. 
 
Szabó Ákos: Unokaöcsémék is téli kabátban ültek a tanórákon. Tehát ott is gyerekek 
vannak. 
 
Dorner Gábor: Jó, de az nem egészségügyi intézmény, az oktatás. 
 
Szabó Ákos: Jó, oké, köszöni. 
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Agócs Pál: Egy-két dolog megütötte a fülét és erre szeretne reagálni. Itt mindent 
figyelembe vesznek, a vállalkozó érdekét, amit megért, természetesen neki ez a saját 
érdeke, de elfelejtik azokat, amiket itt polgármester úr elmondott, hogy itt a szülőknek és a 
gyerekeknek mi az érdeke. Arról volt szó, hogy itt egy épületen belül, ha kell felöltöztetés 
nélkül át tudják őket vinni röntgenre vagy más szakrendelésekre. Kitehetik-e azokat a 
szülőket újra annak, hogyha jól értelmezte, akkor vagy felmegy és szól az orvosának a 
második emeleten van az orvosa, tehát megérkezik a babakocsival, felmegy szólni, hogy 
legyenek szívesek felvinni a lifttel, addig hol hagyja a gyereket?  
 
Botka Sándor: Alpolgármester úr a földszinten is tud szólni. 
 
Agócs Pál: Nem, vagy az orvosának, vagy a patikába. Ha a patikában nagyon sokan 
vannak, akkor ott fogja hagyni a patikában a betegeket a patikus és megy liftesnek? Tehát 
ha nem tudnak állandó liftest biztosítani, akkor úgy gondolja, hogy az a feladat nincs teljes 
egészében megoldva, úgy ahogy azt elvárná az odaérkező szülő. Ez az egyik észrevétele. A 
másik az, hogyha nézik azt, amit az előbb mondott a szülők érdekeit, úgy gondolja, hogy 
sokkal modernebb épületben és nem az épületből kilépve bármilyen szakrendelésre 
épületen belül elvihetik a gyereket. Most gondoljanak bele, mégiscsak kell egy röntgen, 
felöltözteti a gyereket, áthozza, megröntgenezik, onnan visszamegy, megy a 
gyermekorvosához, ezt is mérlegeljék, ne csak a vállalkozókat. 
 
Gyenes Annamária: Bocsánat, azért nem helyes, amit tetszik mondani, mert nem egy 
épületen belül megy, hanem felöltözteti a gyerekét, kihozza, majd a főbejáraton keresztül 
balra vagy jobbra fog elmenni a röntgenre vagy a fülészetre vagy ide vagy amoda. Tehát 
mindenféleképpen fel kell a gyermeket öltöztetnie, mert itt az építmény épületén belül nem 
tud átmenni. 
 
Botka Sándor: Ezek szerint, amit Ákos mondott, alpolgármester úr sem tájékozódott a 
helyszínről? Tehát ezért is javasolja, hogy nézzék már meg!  
 
Gyenes Annamária: Nem tud, hiszen van egy ajtó, ami az étkezőbe csatlakozik. 
 
Botka Sándor: Lehet, hogy egyébként teljesen életszerű, amit polgármester úr mond. 
 
Dorner Gábor: Nem az étkezőbe, egy folyosó van végig, és a folyosón át lehet menni a 
régi épületbe és a régi épületből, pedig az új épületbe, a földszinten és az emeleten is.  
Végig minden körbejárható úgy, hogy nem kell kimenni az udvarra. 
 
Simon László: Az lenne a kérdése a liftre visszatérve, mindig ez volt a gond, hogy új 
rendelőt akar Nagykáta és a 80.000 ember a környéken, most megvan a lift lehet használni. 
Most ugye van egy másik lift, amihez semmi köze nincsen, úgymond idézőjelben 
Nagykáta Város Önkormányzatának, ezt a liftet ugye lent lehet egyszer igénybe venni a 
gyógyszertárban, bár ugye az előbb Annamária azt mondta, hogy fent a 
gyermekorvosoknak is lehet szólni. 
 
Gyenes Annamária: Természetesen nekik is van bilétájuk. 
 
Simon László: Az elmúlt például 3 évben hányszor volt a lift gyermekorvosok által 
elindítva? 
 
Gyenes Annamária: A gyermekorvosok által egyszer sem. Általuk naponta többször. 
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Simon László: Mit csinál akkor a beteg, felmegy az emeletre babakocsival, megtörténik a 
rendelés, gyermek felöltözve. A kedves anyuka, hogy tudja a liftet elindítani?  
 
Gyenes Annamária: Miért nem szólt a gyermekorvos az asszisztensének, hogy használja 
a bilétát és indítsa el? Nyitás óta van náluk ez a biléta, ez a lift indító biléta. 
 
Simon László: Abban egyetért, hogy a gyermekorvosaik eléggé leterheltek. Nem tartja 
életszerűnek a gyermekorvos az asszisztensével liftkezelői pozíciót is betöltenek, 
kivitelezhetetlen. 
 
Gyenes Annamária: Érti. Semmi akadálya a lift elindításának, semmi akadálya. 
 
Simon László: Csak le volt zárva eddig. 
 
Gyenes Annamária: Le volt zárva, így van. A lift üzemeltetési költségét, mivel 
rezsiköltség, azt közösen állták az orvosokkal. Ennyi, ez nincs most, mert nem megy a lift. 
El lehet indítani és közösen lehet, akkor a rezsiköltségét állni. 
 
Simon László: Itt lehet elindítani a liftet, az új rendelőben nem kell elindítani a liftet, mert 
lent vannak, betolja egy kis előváróba, ott hagyja a babakocsit nincs vele probléma. Nem 
tudja az előbb Annamária valamit célzott arra, hogy látták-e már a várót? Mire gondol? Mi 
a baj a váróval? 
 
Gyenes Annamária: Véleménye szerint rendkívül kicsi. 
 
Simon László: Ő meg azt gondolja, hogy Annamária rendelői várója nagy, mert a 
gyermekorvosok nem egy időben rendeltek. Volt, aki délelőtt rendelt, a 8-16 órát próbálták 
lefedni a három körzet, vagyis most már két körzet. 
 
Gyenes Annamária: Tetszik tudni a Covid ideje előtt abban a váróban olyan sok szülő 
volt, hogy nem fértek el. 
 
Simon László: Tudja, ő is hordta a gyereket. Tudja. 
 
Gyenes Annamária: Így van, tehát ma nyilván átalakult, mert kevesebb … 
  
Simon László: Átalakíttatták. 
 
Gyenes Annamária: Átalakíttatták. Köszöni, így van, Tehát szerinte…. 
 
Simon László: Épp ezért jó. 
 
Gyenes Annamária: Épp ezért jó. 
 
Simon László: Megfelel az átalakítatott szempontnak. Most elférnek, volt az elmúlt 
hónapban háromszor, egyszer sem volt az, hogy nem fért volna be, nem tudott volna leülni 
a gyerekkel. Keskenyebb, kisebb légköbméter, meg mindenféle szempontból, de egyszerre 
egy rendelés van, ebben megegyezhetnek.  
 
Gyenes Annamária: Így van. 
 
Simon László: Arra viszont elég azt gondolja. 
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Botka Sándor: Még egy gyors nekifutás és elengedi a témát. Nyilvánvalóan, itt most 
nagyon kis szegmensben, itt a Laci képviselő ebbe a létesítménybe megy vagy nem megy, 
sok helyen örülnének, hogyha csak ilyen szinten működő lift lenne egy két emeletes 
épületben. Nyilván ez egy érv. Itt a kérdés az, hogy … Fontos érv persze nyilván. De a 
kérdés az, hogy nekik megéri-e közel dupla bérleti díjat fizetni? Nem dupla? 
 
Dorner Gábor: Nem dupla, mert 300.000, 210.000 a másik. 
 
Botka Sándor: Ha ezt a négyzetméterrel elosztják, akkor…  
 
Simon László: Ez itt most nem releváns. 
 
Botka Sándor: Így van. Ő ennek ellenére mégis azt mondja lehet, hogy ez a lehetőség az 
életszerűbb, amit polgármester úr előterjesztett, semmi kifogása az ellen, ő csak azt kérte, 
hogy hadd hasonlítsák össze, hadd vizsgálják meg, hadd kapjanak ennél kicsivel több 
információt, mert azért itt így érvek és ellenérvek sorakoztatása, ütköztetése helyett lehet, 
hogy jobb lenne ezeket összehasonlítani, finomítani. Semmi kifogása az ellen, hogy ezt az 
ajánlatot tárgyalják, de még egyszer felteszi a javaslatot, halasszák el következő testületi 
ülésre. 
 
Dorner Gábor: Jó, akkor szavazásra bocsátja a következőt: Kéri, aki egyetért Botka 
képviselő úr javaslatával, hogy halasszák el a napirendi pont tárgyalását kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 3 igennel, 8 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
72/2023. (III. 28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem fogadta el Botka Sándor 
képviselő napirendi pont elhalasztására vonatkozó javaslatát. 
  
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy fogadják el Gyenes Annamária javaslatát 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület igen szavazat nélkül, 7 nem szavazattal és 4 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
73/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem fogadta el az Ankor-Invest Kft. 
ügyvezetője által tett ajánlatot a Nagykáta, Gyóni Géza u. 13. szám alatti Gyenes Medical 
Center egészségügyi intézmény második emeletén lévő három gyermekorvosi rendelő 
bérleti díjára vonatkozóan. 
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Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Az eredeti előterjesztésre tér vissza. Bizottságok tárgyalták a napirendi 
pontot. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok tárgyalták az előterjesztést, elfogadásra javasolják a testület 
részére. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslatot 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
74/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2023. április 1-től 2025. március 31-
ig terjedő határozott időre bérleti szerződést köt a Jászberényi Szent Erzsébet Kórházzal 
(székhely: 5100 Jászberény, Szelei út 2. adószám: 15813712-2-16, képviseli: dr. Csiki 
Zoltán főigazgató) a Nagykáta, Dózsa György út 46. szám alatt található Nagykátai 
Szakorvosi Rendelőintézet földszintjén önálló bejárattal rendelkező 3 orvosi rendelő és a 
hozzá tartozó helyiségek (női-férfi wc, váró, szélfogó, játszósarok) bérletére egészségügyi 
alapellátási feladatainak biztosítása céljából. 
A bérleti díj összege bruttó 300.000.- Forint/hó. A bérleti szerződés az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés aláírására és az 
ügyben szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Feladatellátási szerződések módosítása házi gyermekorvosi feladatok ellátására (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 15. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A házi gyermekorvosi rendelések átköltöztek a Szakorvosi 
Rendelőintézetbe, ezért a feladatellátási szerződések 7. pontjának módosítása szükséges a 
feladatellátási helyre vonatkozóan, illetve a Sabamed Kft. esetében a székhely is változik. 
A tervezetben szereplő cím módosulhat, mert nem tudta még megmondani a cégvezető, 
hogy mi lesz a székhelye a cégének. A feladatellátási szerződés módosítása az 
előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatokat. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a Sabamed Kft.-vel kötött megbízási szerződés módosítását jóváhagyja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
  
75/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykáta Város Önkormányzata 
2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. és a Sabamed Kft. 2760 Nagykáta, Dózsa György út 46. 
között az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló 10/2016. (XI.30.) 
önkormányzati rendelet 2. számú mellékletében meghatározott III. számú házi 
gyermekorvosi körzet működtetésére a 2012. december 28-án a módosítással egységes 
szerkezetbe foglalt Megbízási szerződés területi ellátási kötelezettség mellett 
vállalkozásban történő házi gyermekorvosi szolgáltatásra 2. módosítását jóváhagyja.   
 
A Megbízási szerződés területi ellátási kötelezettség mellett vállalkozásban történő házi 
gyermekorvosi szolgáltatásra 2. módosítása az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A polgármester jogosult a Megbízási szerződés területi ellátási kötelezettség mellett 
vállalkozásban történő házi gyermekorvosi szolgáltatásra 2. módosításának aláírására és az 
ügyben szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a Dr. Szebenyi és Társa Egészségügyi Szolgáltató és 
Kereskedelmi Kft.-vel kötött megbízási szerződés módosítását jóváhagyja kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
76/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykáta Város Önkormányzata 
2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. és a Dr. Szebenyi és Társa Egészségügyi Szolgáltató és 
Kereskedelmi Kft. 5100 Jászberény, Páva utca 6. között az egészségügyi alapellátási 
körzetek megállapításáról szóló 10/2016. (XI.30.) önkormányzati rendelet 2. számú 
mellékletében meghatározott II. számú házi gyermekorvosi körzet működtetésére 2017. 
szeptember 26-án létrejött Feladatellátási szerződés házi gyermekorvosi körzet 
működtetésére 2. módosítását jóváhagyja.   
 
A Feladatellátási szerződés házi gyermekorvosi körzet működtetésére 2. módosítása az 
eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A polgármester jogosult a Feladatellátási szerződés házi gyermekorvosi körzet 
működtetésére 2. módosításának aláírására és az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 



38 
 

Dorner Gábor: Kéri, aki a Dr. Szebenyi és Társa Egészségügyi Szolgáltató és 
Kereskedelmi Kft.-vel az I. számú házi gyermekorvosi körzet helyettesítéssel történő 
működtetésére 2020. november 16-án létrejött Feladatellátási szerződés módosítását 
jóváhagyja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
77/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta Város Önkormányzata 
2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. és a Dr. Szebenyi és Társa Egészségügyi Szolgáltató és 
Kereskedelmi Kft. 5100 Jászberény, Páva utca 6. között az egészségügyi alapellátási 
körzetek megállapításáról szóló 10/2016. (XI.30.) önkormányzati rendelet 2. számú 
mellékletében meghatározott I. számú házi gyermekorvosi körzet helyettesítéssel történő 
működtetésére 2020. november 16-án létrejött Feladatellátási szerződés területi ellátási 
kötelezettséggel járó háziorvosi szolgálat helyettesítéssel történő működtetésére 3. 
módosítását jóváhagyja.   
 
A Feladatellátási szerződés területi ellátási kötelezettséggel járó háziorvosi szolgálat 
helyettesítéssel történő működtetésére 3. módosítása az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Feladatellátási szerződés területi 
ellátási kötelezettséggel járó háziorvosi szolgálat helyettesítéssel történő működtetésére 3. 
módosításának aláírására és az ügyben szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a Sabamed Kft-vel az I. számú házi gyermekorvosi körzet 
helyettesítéssel történő működtetésére 2020. november 16-án létrejött Feladatellátási 
szerződés módosítását jóváhagyja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
78/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta Város Önkormányzata 
2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. és a Sabamed Kft. 2760 Nagykáta, Dózsa György út 46. 
között az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló 10/2016. (XI.30.) 
önkormányzati rendelet 2. számú mellékletében meghatározott I. számú házi 
gyermekorvosi körzet helyettesítéssel történő működtetésére 2020. november 16-án 
létrejött Feladatellátási szerződés területi ellátási kötelezettséggel járó háziorvosi szolgálat 
helyettesítéssel történő működtetésére 3. módosítását jóváhagyja.   
 
A Feladatellátási szerződés területi ellátási kötelezettséggel járó háziorvosi szolgálat 
helyettesítéssel történő működtetésére 3. módosítása az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Feladatellátási szerződés területi 
ellátási kötelezettséggel járó háziorvosi szolgálat helyettesítéssel történő működtetésére 3. 
módosításának aláírására és az ügyben szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Ring Mérnöki Iroda Kft. kérelme hatályos településrendezési eszközök módosítására 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 16. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Ring Mérnöki Iroda Kft. az Építési és Közlekedési Minisztérium 
megbízásából készíti a Nagykáta – Újszász vasútvonal-szakasz átépítésének engedélyezési 
terveit. Az engedélyezési tervek szerint néhány helyszínen, köztük Nagykátán is, kis 
mértékben ugyan, de idegen (nem vasúti, kötöttpályás övezetbe tartozó) terület 
igénybevételére is szükség van az átépülő létesítmény elhelyezéséhez. Ezen érintettségek 
zömmel az útátjárók és környezetük rendbetételének, vasúti pálya víztelenítő rendszer 
földárkok, felsővezetéktartó oszlop és zajárnyékoló fal létesítésének helyigénye miatt 
merülnek fel. Városukban a tervezett beruházás létesítési helye a településrendezési 
eszközökkel csak részben van összhangban, ezért annak módosítása szükséges. A HÉSZ 
módosítására vonatkozóan egy négyoldalú településtervezési szerződés kerülne 
megkötésre, mely alapján a megrendelő az önkormányzat, viszont a tervezési költségeket a 
Ring Mérnöki Iroda Kft. viseli. A szerződés tervezete az előterjesztéshez megküldésre 
került. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
79/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 

1. Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nagykáta Város 
közigazgatási területét érintően, a „Tervezési szerződés a MÁV szűk 
keresztmetszet kiváltás kapcsán a Nagykáta-Újszász vasúti vonalszakasz 
kivitelezéséhez szükséges engedélyezési-, tendertervek és tenderdokumentáció 
elkészítése” tárgyú projekt vonatkozásában a Településszerkezeti terv (TSZT) és 
Helyi Építési Szabályzat (HÉSZ) eseti módosításával kapcsolatban az alábbi 
döntést hozza: 
 

2. Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy támogatja 
a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztő Zártkörűen működő Részvénytársaság (NIF Zrt.) 
kérelmét és módosítja a Város hatályos Településszerkezeti tervét és Helyi Építési 
Szabályzatát a MÁV projekt építésjogi megalapozása céljából. 
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3. Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert az 
1. pont szerinti módosítások lebonyolításáról szóló négyoldalú településtervezési 
szerződés megkötésére a Ring Mérnöki Iroda Tervező, Szolgáltató Kft., mint 
költségviselővel, az Építési és Közlekedési Minisztérium, mint a cél megvalósítója 
és a KRATU Kft. (Sin Emília vezető tervező), mint tervezővel a jelen határozat 2. 
mellékletét képező településtervezési szerződés szerint.  

 
4. Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 

hogy a 419/2021.(VII.15.) Korm. rendelet eljárási szabályai szerint gondoskodjon 
az egyszerűsített véleményezési-, valamint a 2/2005.(I.11) Korm. rendelet szerinti 
környezeti értékelés eseti szükségességének eldöntésére szolgáló véleményezési 
eljárás lefolytatásáról. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-2023. évi igazgatási szünet elrendelése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 17. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az idei évre vonatkozóan javasolja, hogy a Képviselő-testület a hivatalnál 
az igazgatási szünetet 2023. augusztus 14-től augusztus 18-ig (5 munkanap), valamint 
2023. december 21-től december 29-ig (5 munkanap) terjedő időtartamra határozza meg. 
Az igazgatási szünet ideje alatt ügyfélfogadás nincs, de a halaszthatatlan ügyekben –
elsősorban anyakönyvi ügyintézés – ügyelet tartására kerül sor. A Képviselő-testület 
döntését követően az ügyfeleket tájékoztatják, így időben fel tudnak készülni a munkarend 
változásra. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
80/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Polgármesteri Hivatalban 
2023. augusztus 14. napjától 2023. augusztus 18. napjáig (5 munkanap), valamint 2023. 
december 21. napjától 2023. december 29. napjáig (5 munkanap) igazgatási szünetet rendel 
el. 
  
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az igazgatási szünet közzétételéről és az 
igazgatási szünet idején a halaszthatatlan ügyek intézésére ügyelet biztosításáról 
gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
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-Intézményvezető illetményének jóváhagyása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 18. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Család- és Gyermekjóléti Központ munkavállalóinak 
megtartása érdekében a 2023. évi költségvetésbe az intézményvezető kérelmére beépítésre 
került minden munkavállaló részére 10.000 forint munkáltatói döntésen alapuló illetmény, 
mely miatt az intézményvezető illetménye is változott és ezért szükséges az 
intézményvezető illetményének módosítása. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
81/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete - a jogszabályi változások miatt - a 
Nagykátai Család- és Gyermekjóléti Központ vezetőjének, Szegedi Tamarának havi bruttó 
illetményét 2023. március 1-jei hatállyal az alábbiakban részletezettek szerint állapítja 
meg: 

- Fizetési osztály, fokozat I/ 09                                                 216.905.-Ft  
garantált illetményt növelő további szakképesítés  -%-os        21.691.-Ft 
garantált bérminimumra való kiegészítés                                 57.804.-Ft 

- magasabb vezetői pótlék:                                                          50.000.-Ft    
- szociális ágazati összevont pótlék:                                         184.000.- Ft      
- munkáltatói döntésen alapuló kieg.                                         118.161.-Ft 

Összesen:                                                                                648.561.- Ft 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges munkáltatói intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Tápióbicske Község Önkormányzata tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 19. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Tápióbicske Község Önkormányzata nevében az előterjesztéshez 
mellékelten megküldött kérelem érkezett az önkormányzathoz. A kérelemben leírják, hogy 
a Nemzeti Emlékhely és Kegyeleti Bizottság a 36/2022. számú határozatával támogatta a 
Tápióbicskei csatatér történelmi emlékhellyé nyilvánítását. Ennek ünnepélyes bejelentése 
2023. április 4-én lesz, amikor megtörténik a helyszínt jelölő sztélé (emléktábla) 
felavatása. Mivel az emlékmű Nagykáta Város Önkormányzata tulajdonát képezi, ezért a 
sztélé elhelyezéséhez kérik a képviselő-testület tulajdonosi hozzájárulását. Kéri Simon 
Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
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Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki egyetért a tulajdonosi hozzájárulás megadásával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
82/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a tulajdonát 
képező 0133/2 hrsz-ú, Tápióbicske Község Önkormányzata ingyenes használatába adott, 
történelmi emlékhellyé nyilvánított Tápióbicskei csatatéren az emlékhely megjelölésére a 
Nemzeti Örökség Intézet egy sztélét telepítsen. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a hozzájárulást a 1344/2022. számú 
Ingyenes használati megállapodás 11. és 14. pontjaira tekintettel adja meg. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a sztélé a 
Nemzeti Örökség Intézet tulajdonát képezi, azt idegen eszközön végzett beruházásként 
könyvelik el. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Intézményi átszervezés véleményezése (Mátray Gábor Általános Iskola; Nagykátai 
Járási EGYMI) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 20. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Ceglédi Tankerületi Központ tankerületi igazgatója a nemzeti 
köznevelésről szóló törvény alapján a tankerület fenntartásában lévő Nagykátai Járási 
Óvoda, Általános Iskola, Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény intézményi 
átszervezésének tekintetében a vagyonkezelésében lévő ingatlan tulajdonos 
önkormányzatának véleményét kéri telephely székhelyintézménnyé válásával 
kapcsolatosan. Az Intézmény székhelye a 2254 Szentmártonkáta, Bacsó Béla u. 124-ről a 
2760 Nagykáta, Tüzelő u. 7-re kerülne. A Ceglédi Tankerületi Központ tankerületi 
igazgatója a nemzeti köznevelésről szóló törvény alapján a tankerület fenntartásában lévő 
Mátray Gábor Általános Iskola intézményi átszervezésének tekintetében a vagyon 
kezelésében lévő ingatlan tulajdonos önkormányzatának véleményét kéri, a maximális 
tanulólétszám növeléséhez 20 főről 45 főre az intézmény Nagykáta, Vásártér u. 3. szám 
alatti telephelyén. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatokat. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a telephely székhelyintézménnyé válásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
83/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete véleményezte és elfogadja a Ceglédi 
Tankerületi Központ fenntartásában lévő Nagykátai Járási Óvoda, Általános Iskola, 
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény átszervezésével kapcsolatban az 
alábbi átszervezési javaslatot: 
 
Telephely székhelyintézménnyé válása: 
Az Intézmény székhelye a 2254 Szentmártonkáta, Bacsó Béla u. 124-ről a 2760 Nagykáta,  
Tüzelő u. 7-re kerül. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a maximális tanulólétszám növelésével egyetért kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
84/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete véleményezte és elfogadja a Ceglédi 
Tankerületi Központ fenntartásában lévő Mátray Gábor Általános Iskola (2760 Nagykáta, 
Jászberényi út 76.) átszervezésével kapcsolatban az alábbi átszervezési javaslatot: 
 
Maximális tanulólétszám növelése 20 főről 45 főre az Intézmény Nagykáta, Vásártér u. 3. 
szám alatti telephelyén. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
(Gyenes Annamária, az Ankor-Invest Kft. ügyvezetője távozik az ülésteremből.) 
 
-Kucza Péter felajánlása Mátray Gábor gyűjteményének megvásárlása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 21. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Kucza Péter Nagykáta díszpolgára, neves helyi gyűjtő, helytörténész 
megkereste az önkormányzatot, hogy felajánlja megvásárlásra városuk szülöttének, Mátray 
Gábornak emlékkiállítására összegyűjtött anyagát. A gyűjtemény értéke szubjektív, több 
szakértő véleménye alapján meghaladja a 3.000.000.- forintot. Kucza Péter a gyűjteményt 
2.500.000.- forintos áron felajánlja a városnak megvásárlásra. A felajánlás az 
előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. Ebben a felajánlásban javaslatot fogalmaz 
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meg a Könyvtár elnevezésére Mátray Gábor Városi Könyvtár névre. Javasolja a Tisztelt 
Képviselő-testületnek, hogy éljenek a lehetőséggel és vásárolják meg a felajánlott 
gyűjteményt. Javasolja továbbá, hogy a könyvtár elnevezésével kapcsolatos javaslatát egy 
későbbi időpontban tárgyalják meg. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
85/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megvásárolja Kucza Péter Nagykáta 
díszpolgára, helyi gyűjtő, helytörténész gyűjteményéből a Mátray Gábor kiállítás anyagát: 
1824 és 1875 közötti eredeti és színvonalas faximile: kéziratok, könyvek, kották, 
metszetek, képek, újságok 2.500.000.- forint vételárért. 
 
A 2.500.000.- Forint vételár Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről 
szóló 1/2023. (III.1.) önkormányzati rendelet 8. mellékletében nevesített általános tartalék 
terhére kerül kifizetésre.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 
és a költségvetési rendelet legközelebbi módosításakor az előirányzat módosítására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Nagykáta 1008 hrsz-ú kivett közterület elnevezése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 22. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta 1008 hrsz-ú kivett közterület elnevezése vált szükségessé az 
utcában létesített épületek címének megállapítása miatt. Az ingatlanok bejárata a 
Nagykáta, 1008 hrsz-ú kivett közterület megnevezésű ingatlanról biztosított, mely 
közterület jelenleg nem rendelkezik közterület elnevezéssel. Javasolja a Tisztelt Képviselő-
testületnek, hogy a csatolt térképen jelölt 1008 hrsz-ú kivett közterület megnevezésű 
ingatlant 2023. május 1. napjától Vásár térnek nevezze el. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Gyüre Károlyné: Pár száz méterrel arrébb van Vásártér utca. Biztos, hogy szerencsés, 
hogy egymástól nem messze legyen egy ennyire hasonló megnevezésű terület? 
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Dorner Gábor: Igen, ez valóban így van. A Vásártér utca jellege utca, ez pedig Vásár tér. 
Kifejezett kérésük volt, akiket érint ez a dolog, ugyanis pályázattól kezdve, mindenhol ez 
szerepel náluk. 
 
Gyüre Károlyné: Ja, már ezt használják. 
 
Dorner Gábor: Igen. Többek között az egyik ingatlannál derült ez ki. Nem volt neve az 
utcának, ezért a Széchenyi utcáról kapta meg a házszámot és eléggé felborított neki 
mindent. 
 
Gyüre Károlyné: Köszöni. 
 
Dorner Gábor: Egyéb kérdés valaki részéről, amennyiben nincs kéri, aki a határozati 
javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
86/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
 

1. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta 1008 hrsz-ú kivett 
közterület megnevezésű ingatlant 2023. május 1. napjától Vásár térnek nevezi el.  

 
2. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a döntésről a tájékoztassa a Pest 

Vármegyei Kormányhivatal Földhivatali Osztályát, a Pest Vármegyei 
Kormányhivatal Nagykátai Járási Hivatala Kormányablak Osztályát, valamennyi 
közszolgálati szervet és közüzemi szolgáltatót, valamint gondoskodjon a közterület 
elnevezés közzétételéről. 

 
3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a közterület 

elnevezéssel érintett új utcanév tábla kihelyezéséről. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Molnár István törlési kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 23. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Molnár István kérelemmel fordult a képviselő-testülethez és kéri a 
Nagykáta 1186 helyrajzi számú 1478 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar művelési ágú 
ingatlant 1968. óta terhelő korlátozás törlését, mely szerint engedély nélkül épített ház 
közérdekből történő elbontása esetén a tulajdonosok kártérítést nem igényelhetnek. 
Tekintettel arra, hogy 1968. óta eltelt időben nem merült fel a ház közérdekből történő 
elbontásának igénye, így indokolt a tulajdoni lapra bejegyzett bejegyzés törléséhez 
hozzájárulni. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a határozati javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
87/2023. (III.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul a nagykátai 1186. hrsz. 
alatt felvett 1478 m2 nagyságú kivett lakóház, udvar művelési ágú ingatlant terhelő 
„engedély nélkül épített ház közérdekből történő elbontása esetén a tulajdonosok kártérítést 
nem igényelhetnek” tilalom törléséhez. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Napirendi pontok végére értek. Van-e valakinek kérdése? 
 
Botka Sándor: Egy kérdés, illetve egy javaslat. Nem találkozott mostanában, egyáltalán 
nem találkozott még, de tudja, hogy volt lakossági megkeresés alpolgármester úr felé a 
vasúton túli aluljárón átmenő résznek a parkoló kialakításával kapcsolatban. Várhatnak-e 
ezzel kapcsolatban valamiféle javaslatot vagy továbbra sincs erre szándéka az 
önkormányzatnak, hogy ez létre jöjjön? 
 
Agócs Pál: Valóban történt egy ilyen megkeresés, de akkor rögtön mondta, hogy a 
költségvetési tárgyalások elején vannak még és kérték, hogy ezt tegyék át a költségvetési 
tárgyalások utánra, tehát elfogadott költségvetésnél látják azt, hogy van-e lehetőségük 
valamilyen módon az ingatlan akár megvásárlására vagy esetleg egy jobb változatban, 
cseréjére. Elfogadták a költségvetést és azóta is keresett egyszer már az illető, aki ezt 
felajánlotta, úgyhogy napirendi ponton van, megkezdik a felértékelést. Azt kérte, hogy ő is 
értékeltesse fel a saját ingatlanát, az önkormányzat is fel fogja értékeltetni azt. Csere is 
felmerült és akkor hozzák a testület elé, amikor ezeket a számokat látják. 
 
Botka Sándor: Tehát, akkor nincs elengedve a kérdés, előkészítés alatt. Ez az egyik. A 
másik pedig, ugye két héttel ezelőtt egy rendkívüli testületi ülésen a Mátray iskolával 
történt dolgokkal kapcsolatban szerettek volna tájékoztatást kapni, akkor igazgató asszony 
betegsége miatt erre részben volt csak lehetőség, illetve inkább nem. Bár az, hogy 
képviselő úr szeretett volna megválaszolni mindent, de eltekintettek az ő javaslata vagy 
véleményétől, szeretné javasolni, hogy egy újabb időpontban, egy belátható időponton 
belül újra próbálkozzanak meg ezzel a napirendi pont összehívásával egy rendkívüli 
képviselő-testületire. A Frakció nevében kezdeményezi ebben a témában egy új testületi 
összehívását. 
 
Dorner Gábor: Ha nagyon ragaszkodik a rendkívülihez természetesen, akkor összehívják. 
 
Botka Sándor: A mai napon nem szerepelt. 
 
Dorner Gábor: Azt javasolja, hogy a következő rendes ülésre, illetve, ha kell egyéb más 
miatt rendkívülit tartani a következő rendes ülés és a mostani között, akkor tegyék be. 
Egyezteti velük az időpontot, jó előre tudják, fel tudjanak készülni. 
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Botka Sándor: Jó, ez utóbbit el tudja fogadni, egyrészt azért, mert ez egy nagyobb 
időtartamot igénybe vevő téma lesz és nem egy rendes testületi ülésre szeretné bevinni. 
Amennyiben lesz rendkívüli testületi ülés a két ülés között, akkor ez így rendben van, 
amennyiben nem, akkor igenis kell egy testületi ülés. 
 
Szabó Ákos: Ő a következő testületi ülésre javasolná az említett napirendi pontnak a 
behozatalát, továbbá szeretné javasolni, hogy Kovács Andreát is hívják meg, a Nagykátai 
EGYMI vezetőjét, hogy az intézményét bemutathassa. Ezelőtti testületi ülés előtt volt pár 
órával a gyermekvédelmi kerekasztal, ahol ezen kívánságát részben megfogalmazta.  
 
Dorner Gábor: Akkor a következő testületi ülésre. 
 
Szabó Ákos: Ő azt javasolja, igen. 
 
Botka Sándor: Ő, mint Frakcióvezető be fogja terjeszteni a rendkívüli testületi ülés 
összehívását, ha nem lesz közben. 
 
Dorner Gábor: Az a baj, hogy ezt nem tudják előre, hogy lesz vagy nem lesz. 
 
Botka Sándor: Akkor beterjeszti és hogy ha lesz, akkor hozzá csatolják, mert azzal a 
javaslattal fogja beterjeszteni, hogy amennyiben lesz, akkor abba tegyék be a napirendi 
pontnak, ha nem, akkor egy külön ülést. 
 
Dorner Gábor: Jó, csak ha előterjeszti, akkor 15 napon belül össze kell hívni, tehát ha 
éppen mondjuk 20 nap múlva kell összehívni egy rendkívülit, akkor össze kell hívni, mert 
beterjesztette a 15 napot. 
 
Botka Sándor: Viszont, így mondja ő, ezt egy rendes testületi ülésre hozzák be, ezt nem 
javasolja, az idő (hangfelvételről nem érthető). 
 
Dorner Gábor: Ha ragaszkodik a rendkívülihez, akkor  … 
 
Gyüre Pál: Ő arra szeretné felhívni a figyelmet most itt, azért egy intézményről beszélnek, 
ne idézgessék már az intézményvezetőket ide, maguk elé. Bocsánat, mert ennek egy ilyen 
üzenete is lehet. Talán kérdezzék meg őket, hogy óhajtanak-e jönni. Azt elfogadja, ha az 
Andrea kifejezte ezen óhaját, nem volt ott, nem tudja de, hogyha szeretne bemutatkozni 
főleg így, hogy az EGYMI ide került székhellyel, na de hát nem javasolja, hogy az 
intézményvezetőket idecitálják a testület elé! Ha nekik fontos az, hogy a testületet 
tájékoztassák vagy segítséget kérjenek, akkor egészen biztos benne, hogy megkereséssel 
fognak feléjük fordulni. Tehát ne egy Frakció döntse el azt, hogy akkor jövő héten is, meg 
utána is, meg utána is, jöjjenek és beszéljenek, akkor erről és jöjjenek az 
intézményvezetők. Tehát ő azt gondolja, hogy kérdezzék meg őket, hogy ők mit 
szeretnének. 
 
Szabó Ákos: Erre reflektálna. Ők jöttek ide és mondták, hogy segítséget kérnek, majd egy 
következő ülésen, sem az intézményvezető, sem a fenntartó nem jelent meg. 
 
Gyüre Pál: Ezért mondja, hogy kérdezzék meg tőlük. 
 
Szabó Ákos: De hát, már megkérdezték és mondták, hogy szeretnének segítséget kérni. 
 
Gyüre Pál: De hát, nem voltak itt utána. 
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Botka Sándor: Igazgató úr egy kicsit fordítva ül a lovon ebben a kérdésben, ugyanis nem 
idecitálják őket… 
 
Gyüre Pál: Ezt visszautasítja! Már kérte a képviselő urat, hogy szíveskedjen ne 
minősíteni! 
 
Botka Sándor: Azt csinál, amit akar. Ő nem is minősítette. 
 
Gyüre Pál: De azt mondta, hogy fordítva ül a lovon. 
 
Botka Sándor: Elmondta a véleményét, ez az ő magán véleménye. Szerinte fordítva ül a 
lovon. Ugyanis, nem idecitálják, nem ideidézik őket, igazgató asszony, amikor nála jártak 
látogatóban, határozottan támogatta ezt a javaslatukat, hogy egy testületi ülésen egyébként 
megjelenjen. Majd utána bizonyos, egyéb okok miatt nem tudott megjelenni ugye azon az 
egyeztetett időponton, amikor az ülés lett volna. Nem az ő bemutatkozása miatt és az 
egyéb dolga miatt hívták őt ide vagy szerették volna idehívni, hanem azért, mert nagykátai 
ügyekben felvetődött, nagykátai ügyekben szerették volna az ő véleményét megkérdezni. 
Ez egészen más, mint hogy rá, mint igazgatóra vagy intézményvezetőre vagyunk 
kíváncsiak vagy egy olyan nagykátai ügyre vagy több olyan nagykátai ügyre vagyunk 
kíváncsiak, ami az intézményével kapcsolatba hozható. És még egyszer, ahogy Ákos is 
elmondta, nem zárkózott el, sőt határozottan igazgató asszony is jónak találta ezt a 
lehetőséget, hogy vitassák meg ezeket a felvetődött problémákat egy közös testületi ülésen, 
úgyhogy nem egy Frakció dönti el, ez a törvény adta lehetősége egy Frakciónak, hogy 
összehívat egy testületi ülést. Ő majd eldönti, hogy ezen megjelenik-e vagy nem. 
 
Gyüre Károlyné: Nagyjából ő is ezt szerette volna mondani, amikor úgymond 
megjelentek az iskolában, örömmel vette az igazgató asszony, hogy el tud menni egy 
testületi ülésre, ahova meghívja a testület és felkészülten a problémákat tudja elmondani, 
nem az adott esetet, mint ami miatt akkor megjelentek a testületi ülésen. Ezért szerették 
volna, hogyha ez meg is történik. 
 
Gyüre Pál: A javaslatát fent tartja, ne egy Frakció által beadott beadvány keretében 
történjen az intézményvezetőnek a meghívása a testületi ülésre, hanem megkeresést 
küldjenek az intézményvezető irányába, hogy amennyiben - mivel ezen az alkalmon nem 
tudott megjelenni - egy további alkalmon szeretné elmondani az intézménnyel kapcsolatos 
véleményét vagy álláspontját, vagy bármi mást, akkor örömmel veszik az ő megkeresését. 
Az ő javaslata erre vonatkozik, hogy ne ők döntsék el, hogy hívogatják-e újra és újra az 
intézményvezetőket. Csak erre vonatkozott. Jó? Úgy gondolja, nem ül fordítva a lovon.  
 
Szabó Ákos: Támogatja ő is ezt a felvetést. Annyit kiegészítésképpen, hogy a múltkori 
rendkívüli testületi ülésre többek között kapitány úr is eljött az iskolával kapcsolatban 
egyeztetni, pont azok nem voltak itt, akik a segítséget kérték. Az a javaslata, hogy ha jelzik 
hogy részt vennének ezen az ülésen, akkor úgy szintén kapitány urat és a többi 
intézményvezetőt is, akik illetékesek, mint a családsegítő hívják meg. 
 
Gyüre Pál: Bocsánat, akkor ezt szeretné kiegészíteni, mert már bővülnek és akkor a 
végére még azt az érzetet kelthetik magukban, vagy esetleg a közvéleményben, hogy egy 
olyan testület, amely hathatósan és eredményesen tud egy intézményt is működtetni, illetve 
bocsánat intézményt vezetni szakmailag és ebben ők segítséget tudnak adni. Ha jól 
értelmezi, akkor itt egy ilyen szakmai beszélgetésről van szó. Amennyiben viszont szakmai 
beszélgetésről van szó - ő azzal egyetért - viszont az nem testületi ülés úgy gondolja. A 
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testületi ülésen jellemzően azért vannak, hogy döntéseket hozzanak, döntéseket 
készítsenek elő és nem azért, hogy az intézmények problémáiról konzultáljanak és 
összegyűjtsenek egy csapatot és segítsenek a megoldásban. Tehát ilyen formában úgy 
gondolja, hogy nem lenne helyes, hogyha ebbe az irány mozdulnának el. Ez neki a szakmai 
irányba való elmozdulást jelenti, és mint a szakmában jártas vezető is mondja azt, hogy 
meglátása szerint nem ez a helyes út, tehát a képviselő-testületnek más feladatai vannak. 
Tisztelettel köszöni, hogy szót kapott. 
 
Botka Sándor: Igazgató úr, akkor nem ül fordítva a lovon, hanem háromszor, de nem ez a 
lényege a dolognak. Ők nem szakmai konzultációra kérték annak a testületi ülésnek 
összehívását és nem is azért lett összehívva, hanem azért, mert előtte néhány héttel itt a 
nagykátai közösségi médiába, illetve a való életben bizonyos problémák vetődtek fel. 
Ennek a tisztázására, ezeknek a konkrét ügyeknek is a meghallgatására keresték igazgató 
asszonyt és kérték arra, hogy itt egy testületi ülésen is ezeket a kérdéseket fel lehessen 
tenni. Polgármester úr erre a célra hívta össze azt a rendkívüli testületi ülést, amire ugye 
jelezte megjelenését a fenntartó és az igazgató asszony is, majd nem jöttek el. 
 
Dorner Gábor: Velük egyeztette az időpontot is. 
 
Botka Sándor: Egyeztetett időpontot, érdekes módon, akkor is lehetett időpontot 
egyeztetni mindendféle… 
 
Dorner Gábor: Jó, ha valaki lebetegszik nyilván … 
 
Botka Sándor: Persze, nem is kérte számon, nem is akarta ezt most pellengérre állítani, 
ezt a dolgot. Ő azt kérte, mivel akkor nem sikerült, ugyanazzal a céllal, ugyanazzal az 
indoklással tegyék meg újra. Ennyi volt a javaslata. És ezt be fogják terjeszteni és ezt, ha 
tetszik igazgató úrnak, ha nem, akkor is be fogják. 
 
Gyüre Pál: Ha tetszik, ha nem… Köszöni. Ez így rendben is volt, ha tetszik, ha nem, 
akkor is az lesz. Tudomásul vette, képviselő úr. Ha tetszik, ha nem, háromszoros 
fordítottan ül a lovon. 
 
Dorner Gábor: Alpolgármester úré a szó. 
 
Agócs Pál: Maximálisan egyetért azzal, hogy erről a problémáról beszéni kell, ha bármi 
segítséget tudnak, adják meg. Feltesz egy kérdést. Szakmailag és mindenféle indokból a 
legjobb megoldás az, hogy egy jegyzőkönyvezett ülésen előhoznak olyan problémákat, 
amiről nem biztos, hogy jegyzőkönyvben szívesen beszél egy intézményvezető? Ő ennek 
más keretet javasolna. Akár egy olyan keretet, amit a Tamaráék működtetnek, ahol 
őszintén lehet beszélni róla, őszintén el is mondják, őszintén kifejthetik a véleményüket, ez 
egy szakmai fórum lesz. Itt egy kötött jegyzőkönyvezett ülésen nem fognak elhangzani 
olyan dolgok, amiket úgy gondolja az ember, hogy nem szabad elmondania. Nem lesz 
őszinte ez a beszélgetés. A véleménye ez. 
 
Dorner Gábor: Egyetért. 
 
Simon László: Így van. 
 
Botka Sándor: Hát, erre nagyon egyszerű megoldás van tisztelt alpolgármester úr, Ön 
nagyon régóta ül ebben a székben és pontosan tudja, hogy erre mi a megoldás, csinálnak 
egy zárt ülést erre. Nevek vetődhetnek fel, igazából őt nem az érdekli… 
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Karsainé Magyar Ildikó: Nem lehet zárt ülés. Ez az intézmény nem tartozik az 
önkormányzat fenntartása alá. Itt, ők személyi ügyben nem tudnak zárt ülést tartani.  
 
Botka Sándor: Rendben, megértette, ebben nem is vitatkozik tovább, akkor nem lesz zárt 
ülés. Viszont, azért az is egy válságos helyzet, hogy 3 éve működik ez az intézmény ezzel 
a vezetővel az élén és gyakorlatilag még soha nem volt alkalmuk vele személyesen 
találkozni, eddig az elmúlt 2-3 héttel ezelőtti testületi ülésig. Tehát, azért az igazgató úr 
dughatja homokba a fejét, nagyon mélyre, attól függetlenül vannak problémák. Jó, hogy az 
ő intézményében nincsenek, ennek tiszta szívvel örül. 
 
Gyüre Pál: Miről van szó? Ő dugja a fejét homokba? 
 
Botka Sándor: Ez az iskola működik a városukban, nagyon sok problémát hordoz 
magával és ő azt gondolja, hogy igen is erről van joga nekik is, meg a fenntartónak is 
(hangfelvételről nem érthető). Úgyhogy fenntartja ezt a javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Jó, szerinte itt kezdenek személyeskedésbe belemenni, úgyhogy le is 
zárná az ülést. Megköszöni mindenkinek a részvételt és az ülést 17 óra 32 perckor bezárja. 
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